
Poděkování patří firmě Saint-Gobain/
Sekurit, jmenovitě její obchodní ředitelce 
Ing. Martině Hasmanové za velkorysý příspě-
vek na zvýšení bezpečnosti dopravy v Hořo-
vicích.  Z příspěvku se podařilo pořídit zaří-
zení na měření rychlosti vozidel a vybudovat 
i vybavit bezpečnější přechody pro chodce 

na komunikacích v Tyršově ulici a na Pražské 
mezi radnicí a hotelem Zelený strom. Trvalého 
zájmu o rozvoj našeho města si vážíme a dlou-
hodobá cílevědomá snaha o bezpečnost provo-
zu už zjevně povznesla úroveň více přechodů 
ve městě. - Vše nejlepší v Novém roce 2012! 

Dokončeno bylo a předáno do užívání par-
koviště v ulici U Nádraží (šikmá, zatím nevy-
značená stání po levé straně jednosměrné ko-
munikace). Prosíme všechny, kdo v této ulici 
parkují, aby využívali nového parkoviště a už 
neodstavovali auta na pravé straně ulice. As-
faltový povrch parkoviště získá na jaře příštího 
roku. Pozor, od nádražní budovy ČD směrem 
k Tyršově ulici (na křižovatku s ulicí Spojovací) 
je tato komunikace dvousměrná, takže kdo jede 
na nádraží od Žebráku, nemusí už objíždět přes 
město. (U nádraží ČD se ale musí otočit.) Tento 
provoz pokládejme za zkušební, technický a do-
pravní odbor ho po čase vyhodnotí.  

Dozorčí rada Vojenských lesů a statků, s.p., 
vzala na vědomí usnesení Zastupitelstva města 
Hořovice ze dne 29. 11. 2011, kterým zastu-
pitelé schválili „koupi areálu Starého zámku 
od Vojenských lesů a statků za kupní cenu 35 
mil. Kč + 2% úrok p. a. Úhrada kupní ceny 
bude provedena ve splátkách během šesti let. 

Podmínkou platnosti kupní smlouvy je bez-
úplatný převod Panské zahrady do majetku 
města“. V současné době VLS (ve spoluprá-
ci s námi) připravují prodejní (resp. kupní) 
smlouvu, vycházející z našeho usnesení, kte-
rou by kompetentní orgány VLS měly schválit 
v březnu příštího roku. Do té doby město může 
projednávat jednak nájemní vztah s Policií ČR, 
která by v části Starého zámku měla sídlit, tak 
také pracovat na studii využití a stavebních 
úprav prostor zámku, zejména tzv. hospodář-
ského křídla (bývalé sídlo VLS), tedy I. etapě. 

K 31. 12. 2011 končí nájemní smlouva se 
současným provozovatelem plaveckého areálu. 
Vzhledem k tomu, že provozovatel trvale vyka-
zoval ztrátové hospodaření areálu, rada rozhodla,  
že smlouvu již neprodlouží. Od 1. 1. 2012 bude 
plavecký areál provozovat město prostřednictví 
své příspěvkové organizace, kterou je Městská 
správa bytového a nebytového fondu. Vynasna-

žíme se o plynulý převod správy tohoto zařízení 
(vč. převodu permanentek) tak, aby bazén mohl 
být i po dobu převodu správy pro veřejnost ote-
vřen v obvyklých hodinách. Pokud by snad k ně-
jakému přechodnému omezení provozu mělo 
dojít, věřím, že to plavecká veřejnost přijme s po-
chopením. 

Rada města se postavila odmítavě k zámě-
ru „zkapacitnění“ stáčírny, skladování a výdeje 
PHM v areálu Cintlovka. Firma, jež tento zá-
měr hodlá realizovat, přislíbila dořešit dopravní 
studii: navážení PHM má probíhat po železnici 
v max. množství 720 m3 denně, odvoz však mají 
zajišťovat autocisterny. Obáváme se, že dojde 
k neúměrné dopravní zátěži na nevyhovují-
cích komunikacích (až 30 autocisteren denně) 
a k zátěži životního prostředí. Nicméně areál 
leží v katastru obce Tlustice a naše možnosti 
jako samosprávy  jsou při vyjednávání podmí-
nek provozu omezeny - ale budeme jednat!

Přeji Vám, vážení občané, za všechny zastu-
pitele našeho města v Novém roce 2012 zdra-
ví, optimismus, rozvahu, radost, zdrženlivost 
ve zbytečných požitcích - a také štěstí, které 
nechodí po horách, ale po lidech, a to dokonce 
i v našem městě!

Ondřej Vaculík, starosta
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Měšťan

Plavecký bazén po rekonstrukci otevřen
Po uzávěrce únorového čísla 
Hořovického Měšťana byl po rozsáh-
lé rekonstrukci slavnostně otevřen 
plavecký bazén. Stalo se tako týden 
později než bylo původně plánováno. 
Proč tomu tak je, nám prozradil Miro-
slav Kočárek z firmy Koeko: „Otevření 
plaveckého bazénu v Hořovicích bylo 
naplánováno na 22. ledna, ale z tech-
nologických důvodů bylo zprovoznění 
o týden posunuto. Poslední práce 
probíhají velmi pomalu. Jedná se 
hlavně o detaily, které dokončí vzhled 
obou bazénových hal. Dětský bazének 
je hotov a zbývá jen obložit sloupy 
kolem celého prostoru. Velký bazén je 
napuštěn a byla odzkoušena činnost 
technologie a nového chemického 
hospodářství.

Modernizace Gymnázia Václava Hraběte
náklady na stavební práce budou 
4 111 763 korun, vybavení učeben 
bude stát necelý milion korun. Pro-
jekt je spolufinancován z Regionál-
ního operačního programu regionu 
soudržnosti Střední Čechy ve výši 
92,5% způsobilých výdajů.

-gvh-

Město Hořovice v lednu zahájilo re-
alizaci projektu Modernizace Gym-
názia Václava Hraběte v Hořovicích. 
Cílem projektu je zlepšení kvality 
výuky a rozšíření možnosti vzdělávání. 
Součástí projektu je nákup nového 
vybavení, modernizace technického 
vybavení školy, snížení energetické 
náročnosti budovy, kterou zajistí 
výměna oken, rekonstrukce sociálního 
zařízení a výměna osvětlení. Celkové 

Setkání skautů, old skautů
a přátel Junáka Hořovice

U příležitosti 20. výročí obno-
vení skautingu v Hořovicích 
po listopadu 1989 si vás
dovolujeme pozvat na setkání 
oldskautů, bývalých členů skautského 
střediska a přátel Junáka, které se 
uskuteční v sobotu 6. února od 15 ho-
din ve skautské klubovně u Dražovky. 
Během setkání si zavzpomínáme 
na uplynulá léta od počátku vzniku 
Junáka v Hořovicích v roce 1923 až 
do současnosti. Povíme si o dnešní sit-
uaci a o našich plánech do budoucna.

Na setkání se těší Abbé, Linka a Anča.

První vzorky vody byly odebrány a 
výsledek je výborný, kvalita splňuje 
všechny parametry vyhlášky. Nyní 
se jen čeká na dodavatele stavby, 
který dokončuje poslední úpravy
a mohl být po kolaudačním řízení 
spuštěn zkušební provoz. 

Senioři tradičně zakončili rok v sále radnice

V chodbách a sociálních zařízeních byly 
osazeny nové panely ústředního topení 
a instalovány nové sušáky REZ s ra-
darovou technikou.

dokončení na 2. straně

Bohumila Vojíře, pořadem provázel 
Karel Vydra. Příjemným zpestřením 
bylo vystoupení dětí z taneční školy 
Blanky Vášové, stejně tak jako mladých 
kytaristů ze Základní umělecké školy 
Rožmitál pod Třemšínem. Vyvrc-
holením bylo vystoupení tanečního páru 
Veronika Hrubcová- Štěpán Lukeš z Klu-
bu tanečního sportu Příbram, jejichž 
předvedené tance byly skutečným 
uměleckým zážitkem. Všichni účinkující
byli odměněni zaslouženým potleskem.
Dle ohlasu účastníků je možno kon-
statovat, že akce přispěla ke zpestření 
života hořovických seniorů a měla u 
většiny z nich úspěch. Zaměstnanci i 
obyvatelé Domova Na Výsluní, Hořovice 
rádi uvítají návštěvníky i na akcích 
pořádaných nejen pro obyvatele a klien-
ty Domova Na Výsluní přímo v objektu 
zařízení.

Domov Na Výsluní Hořovice

Již tradičně se sešli senioři ve velkém sále
hořovické radnice na předvánočním 
setkání pořádaném Domovem na 
Výsluní, Hořovice. K poslechu i tanci 
hrála Hořovická muzika

1

Hořovický

měšťan
1

Měsíčník Města Hořovice
3. ročník | zdarMa

www.mesto-horovice.cz

8
2010

Uzavírka silnice
u Harmoniky
V době od 1. 8. do 30. 11.2010 je plá-

nována rekonstrukce železničního mos-
tu u Harmoniky. V této době bude silni-
ce II/114 uzavřena a příjezd na Sklenář-
ku bude možný pouze přes Cintlovku tj. 
ulicí Plzeňskou.

V této době nebude obsluhována za-
stávka Hořovice, Sklenářka I náhrad-
ní zastávkou pro linky C9 MHD Hořo-
vice, C31 Hořovice - Příbram, C33 Ho-
řovice - Všeradice - Nesvačily, C34 Ho-
řovice - Zbiroh, C35 Hořovice - Komá-
rov - Strašice, C43 Hořovice - Podlu-
hy - Křešín, C44 Hořovice – Praskolesy, 
C45 Hořovice - Zadní Třebaň, C49 Ho-
řovice – Lochovice, 470810 Cekov - Ka-
řez - Hořovice bude zastávka Hořovice, 
Cintlovka. Obsluha sídliště Sklenářka 
bude prováděna pouze linkami jedou-
cími přes zastávku Hořovice, Sklenář-
ka II. Přeprava zdarma bude z/do zastá-
vek v Hořovicích do/z zastávky Hořovi-
ce, Sklenářka I možná při použití linky 
C 32 210032 Hořovice - Žebrák - Brou-
my náhradou za linku C34.

Ing. Miroslav Vacek, vedoucí provozu 
osobní dopravy PROBO BUS a.s.

Hořovický fotbal oslavil sté narozeniny
Doslova vyšňořený hořovický Městský sta-

dión přivítal v sobotu 17. července účastní-
ky oslav 100 let založení organizované kopa-
né v Hořovicích. V rámci celého dne se setkala 
řada známých, kteří se okolo fotbalu pohybovali 
nebo pohybují a setkání využili k zavzpomíná-
ní. Ti nejstarší si prohlédli kabiny a zázemí v tri-
buně, ti o něco mladší nastoupili na trávníku.

 Prvním bodem oslav 
přímo na zeleném paži-
tu byl zápas staré gardy Ho-
řovic s Viktorií Plzeň. Ta, ve-
dená Ivanem Bicanem, při-
jela ve velmi dobrém slože-
ní, jenže hořovický tým měl 
také svojí kvalitu. Vždyť se 
v něm objevili i bývalí prvo-
ligoví hráči Grund, Mojžíš 
a Vyskočil. Zápas přinesl zají-
mavé momenty a skončil vý-
sledkem 2:2. 

Po skončení zápasu 
si na trávníku zatrénova-
la mladší přípravka a ostat-
ní si to zamířili do přísálí Společenského domu, 
kde se konalo slavnostní posezení. V jeho rámci 
všechny přivítal předseda FK Hořovicko Luboš 
Bureš, přítomné pozdravili i senátor Jiří Ober-
falzer a krajský zastupitel Jan Skopeček. Hlavní 
slovo pak měl bývalý divizní hráč, městský za-
stupitel a ředitel hořovického gymnázia Jiří Vl-
ček, který věcně a vtipně glosoval výročí sta let. 
Pak již nastala chvíle k tzv. „pokecu“, ve kterém 
někteří pokračovali přímo na místě a další smě-
řovali své kroky opět na hřiště, kde od půl dru-

hé začínal Podbrdský pohár dospělých. Ten při-
nesl v úvodním zápase doslova šok, když domá-
cí jedenáctka porazila jeden z předních celků B 
skupiny divize Admiru Praha nevídaným způ-
sobem 8:1. O góly se podělili dvakrát Veselý, Šu-
bert a Hruška, jednou se přidali Rampa a Kova-
řík. V dalším zápase zdolaly Horní Měcholupy 
Litvínov 2:0. Po druhém semifinále nastoupili 

na plac hráči mladších přípravek FK Hořovicko 
a Olympie Zdice, kteří předvedli své dovednosti 
před zraky přítomných diváků. Domácí zvítězili 
3:0 a byli odměněni potleskem.

 V zápase o 3. místo Podbrdského poháru 
se střetla Admira Praha s Litvínovem a zvítězi-
la po dramatickém boji 3:2. Před finálovým zá-
pasem předali domácí funkcionáři rozlučkové 
předměty dorostencům, kteří přešli do dospělé 
kategorie a senátor Jiří Oberfalzer prezentoval 
svůj dar ke sto letům od Nadačního fondu Leto-

rosty. Nutno podotknout, že celá akce se konala 
za finančního přispění hejtmana Středočeského 
kraje Davida Ratha a starosty Hořovic Luboše 
Čížka. Oba se však nemohli dostavit kvůli zane-
prázdněnosti stejně jako předseda ČMFS Ivan 
Hašek. Všichni zaslali omluvu a blahopřání.

 Do finále nastoupili domácí proti Horním 
Měcholupům a zápas skončil i přes několik šan-
cí na obou stranách bez branek. O vítězi tak roz-
hodovaly penalty, v nichž pražský tým zvítězil 
4:2 a získal tak hlavní trofej. Vítěz turnaje při-
jel s kvalitním kádrem, který bude po propojení 
s Viktorií Žižkov B nastupovat ve třetí lize, tak-
že to byl těžký soupeř a Hořovicko obstálo vý-
tečně. Po předání cen se ještě diskutovalo přede-
vším o fotbale, který v sobotu 17. července v Ho-
řovicích vyhrál na celé čáře!

-jb-

Dostavba kanalizační sítě
V roce 2010 byl zahájen projekt Dostav-

ba kanalizační sítě v Hořovicích. Nová kana-
lizace včetně veřejných částí přípojek v dél-
ce 1,57 km bude vybudována v ulici U Kou-
paliště, Cihlářská, Rpetská a na sídlišti Karla 
Sezimy. Realizací akce bude vytvořen před-
poklad pro nové připojení 180 ekvivalent-
ních obyvatel Hořovic. Na ČOV Hořovi-
ce bude možno odstranit navíc 7,20t/rok 
CHSKCr a 3,40 t/rok NL.  Tento projekt je 
spolufinancován Evropskou unií - Fondem 

soudržnosti a Státním fondem životního 
prostředí ČR v rámci Operačního progra-
mu Životní prostředí. Projekt bude dokon-
čen v roce 2011. Celkové uznatelné nákla-
dy projektu jsou 5 968 428 Kč, dotace z fon-
du EU činí 5 073 164 Kč a dotace SFŽP ČR 
298 421 Kč.
odbor technický a dopravní MěÚ Hořovice
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Zastupitelé odhlasovali koupi Starého zámku

V novém roce 

2012
vám přejeme
co nejvíce 
pozitivního 
světla, 
zdraví a úspěchů

Zahájení výběrového 
dotačního řízení

Město Hořovice vyhlašuje, na základě 
usnesení rady města Hořovice č. 22/2011 ze 
dne 24. 11. 2011, výběrové řízení o poskyto-
vání dotací z rozpočtu města pro rok 2012. 
Dotace budou poskytovány na oblasti:
1. školství, 2. kultura a církev, 3. sport, 4. zá-
jmová činnost dětí a dospělých, 5. zdravotní 
a sociální, 6. práce s dětmi a mládeží, 7. ostat-
ní blíže nespecifikované

Žádost o dotaci může předložit ten sub-
jekt, který je hlavním realizátorem předklá-
daného projektu. Znamená to, že veškeré 
náklady a příjmy související s projektem musí 
projít přes účetnictví. Dotace se poskytuje 
na neinvestiční výdaje.

Žádosti o dotaci budou předloženy na for-
mulářích, které jsou uveřejněny na webových 
stránkách města, případně je možno si je vy-
zvednout na odboru finančním a školství MěÚ 
Hořovice. Podmínkou zařazení do výběrového 
řízení je předložení žádosti do 31. ledna 2012, 
včetně vyúčtování dotace z předchozího roku.
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Rok na radnici

Prvním bodem byl ekono-
mický rozbor hospodaření města 
včetně jeho příspěvkových orga-
nizací. Ačkoli po volbách kolovaly 
městem „zaručené“ předpovědi, že 
během několika měsíců zůstane 
město bez finančních prostředků, 
nestalo se tak. Ujišťuji Vás, že obec 
je ekonomicky zdravá a toto tvr-
zení odpovídá i proběhlé finanční 
kontrole. Do rezerv jsme nemuseli 
sáhnout a dokázali jsme realizovat 
i některé z investic, které nebyly 
původně plánované.

Kde jsme vzali tyto prostředky 
a jaké investice jsme realizovali? 
Ano, neuskutečnila se zatím vý-
stavba kontejnerové školky, ale 
tuto rezervu jsme nepoužili, ta zů-
stává nedotčena. Výstavba nezapo-
čala proto, že firma Artender, která 
byla v předešlém volebním období 
jako projektant a administrátor 
pro získání dotací vybrána, tuto 
svoji úlohu nesplnila a ani splnit 
nemohla. Očekávaná únorová vý-
zva z prostředků IROP, se kterou 
se počítalo, omezovala možnos-
ti získání dotačních prostředků 
pouze pro obce do 3000 obyvatel, 
a to ještě ležící v úzkém okruhu 
hlavního města Prahy. Toho jsme 
ale na druhou stranu využili a do-
jednali změnu Smlouvy o smlouvě 
budoucí tak, že zakoupíme pouze 
nezbytný pozemek a navíc ušet-
říme finance za výstavbu nadpo-
loviční části opěrného tarasu pro 
budoucí komunikaci. V tomto 
duchu proběhla změna projek-
tové dokumentace. Město tím 
uspoří cca 20 milionů, a to nejen 
z eventuální dotace, ale i z vlast-
ních prostředků pro povinnou 
finanční spoluúčast. Velmi tu dě-
kuji za vstřícnost a ochotu vyhovět 
vlastníkům potřebného pozemku. 
Dokumentace je nyní kompletně 

hotova a čekáme na nově vypsaný 
termín podání žádosti.

Problém umístění dětí do ma-
teřské školy jsme řešit nemuseli, 
zapsány byly v letošním školním 
roce všechny děti, které splňovaly 
potřebná kritéria. Navíc připravu-
jeme velkou rekonstrukci mateřské 
školky ve Větrné, která byla vráce-
na do majetku města. Současně je 
nyní projektována zásadní oprava 
školky v Jiráskově ulici, kde bude 
situována dětská skupina vč. dětí 
od 2,5 roku. V tomto případě se nás 
týká možnost stoprocentní dotace 
do výše 25 milionů Kč. Zde tedy 
naprosto vyvracím tvrzení, že škol-
ka bude prodána. Naopak. Pokud 
dotaci získáme, a my věříme, že 
ano, bude budova krásně opravena. 
Dvoupodlažní školka bude podle 
nově schváleného územního plánu 
vystavěna do dvou let také v areá-
lu nemocnice. Jako jednu z hmot-
ných kompenzací pro umožnění 
výstavby bytových domů firmou 
Bagger získá město nejen finanční 
prostředky, dva byty 2+ kk, ale dal-
ší dva byty budou vystavěny jako 
školka, kterou bude využívat Město 
Hořovice. Právem se domníváme, 
že tím mizí největší časový tlak na 
vybudování kontejnerové školky, 
a je dobře, že tak máme možnost 
vše v klidu prověřit a eventuálně 
upravit.

Tím větší je naše snaha věnovat 
se s okamžitou platností výstavbě 
nové základní školy. Z uzavře-
ného Memoranda o spolupráci 
s AKESO Holding, a.s. vyplývá, že 
v kompenzaci změn nového ÚP 
mimo řady jiných benefitů vy-
pracuje AH studii a projektovou 
dokumentaci nové školy. V tomto 
směru již nyní jednáme tak, aby 
spolupráce proběhla na základě 
platných právních smluv.

Vážení a milí hořovičtí občané,
uplynul rok od chvíle, kdy v čele našeho města stanuli noví 

zastupitelé. Ačkoliv každé uskupení mělo svůj volební pro-
gram, našlo se mnoho průsečíků, které jsme promítli do spo-
lečného programu. Chtěla bych se zaměřit na několik z nich.

Další významnou oblastí je 
hospodaření s odpady. Zjistili 
jsme, že Hořovice platily za od-
voz ze sběrného dvora a uložení 
na skládku ve Stašově za 28 obcí 
regionu, což nám žádný zákon 
neukládá, a s většinou těchto obcí 
nebyla uzavřena žádná smlouva. 
Tu mělo pouze devět obcí, protože 
se kdysi předpokládalo, že Hořo-
vice nenaplní kapacitu sběrného 
dvora samy a nesplní tím podmín-
ku získání dotace. To se ale nikdy 
nepotvrdilo a již v prvním roce 
Hořovice překročily minimální 
limit složeného odpadu. Navíc za 
veškerou stavební suť jsme byli 
oprávněni vybírat poplatky vždy 
a ode všech. Tím, že jsme dali tyto 
věci do náležitého stavu, šetříme 
ročně finanční prostředky v řádu 
milionů Kč. V oblasti hospodaře-
ní s odpady se Hořovice připojily 
k trestnímu oznámení vůči firmě 
AVE a.s. a nárokujeme si ve sporu 
33 milionů.

Firmu AVE využíváme nadá-
le k odvozu odpadů domácností 
a úklidu některých komunikací. 
Prosíme proto všechny, abychom 
odpady důsledně třídili. Zatímco 
směsný komunální odpad draze 
platíme /a podílíme se určitou 
sumou my všichni /, za tříděný 
naopak sice malé, ale přesto urči-
té finanční prostředky získáváme. 
Zvažujeme proto v budoucnu 
systém door to door, kdy třídit 

budeme všichni doma a odvážet 
se tak bude tříděný odpad přímo 
od domů.

Zmínila jsem úklid města 
firmou AVE. Všichni jsme měli 
v programu zvýšený pořádek ve 
městě. Jsem přesvědčena, že naše 
technické služby se o to snaží, 
a slýcháme to i od některých 
z Vás. Je proto škoda, že se mno-
ho zejména mladých lidí neumí 
chovat, odhazuje věci na zem, byť 
koš je vedle. Ničí veřejný majetek, 
dopravní značení, fasády domů. 
Prosíme, nepřihlížejte nečinně, 
napomeňte je, volejte MP i PČR. 
Snažíme se vytvořit ve městě hez-
ké prostředí, dostatek zeleně, kli-
dových zón.

Ale nejsou to jen „kytičky“, 
jak někteří ironicky komentují, 
obnovit chceme městský mobi-
liář, postupně opravit více silnic 
a chodníků. Letos nám KSÚS vy-
šla neuvěřitelně vstříc. Právě jsou 
rekonstruovány ulice Tyršova 
a Klostermannova, nedávno byla 
opravena ul. Příbramská.

To jsou krajské investice v řádu 
cca 15 milionů a my máme radost, 
že jsme je získali. Z vlastních pro-
středků jsme investovali do rekon-
strukce na Sklenářce, která byla do-
sud opomíjena, podle upraveného 
projektu zhotoveného v minulém 
volebním období byla dokončena 
ulice Dr. Holého.

dokončení na 3. straně
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Když byl na dům hořovických zahrádkářů pověšen nejdelší cibulový cop, jaký je možné vidět, bylo všem jasné, že přišel čas tra-
dičního Cibulového jarmarku. V pátek 6. a v sobotu 7. října bylo Palackého náměstí a přilehlé ulice plné stánků nejen s pod-
zimní tématikou. Cibulový jarmark se ovšem nepořádá pouze pro nakupování, návštěvníci z blízka i daleka sem chodí na-
čerpat atmosféru, která na nikoho nenechá padnout splín blížící se zimy. Atmosféru letos dotvářelo mnoho hudebníků jako 
například skupina Rocksana nebo orchestr Horband, mnoho úsměvů přidalo vystoupení hořovických mažoretek s taneční 
skupinou Carmen a pro dokouzlení tradice sloužily výstavy v sálu radnice.

6. a 7. říjen byl jistě v mnoha diá-
řích zaznamenán jako Cibulák, pro-
tože se konal takto přezdívaný Cibu-
lový jarmark v Hořovicích. Stánkaři 
se sjeli z různých koutů, aby nabídli 
příchozím své zboží jako čerstvý bur-
čák, sýry, sladké perníky, podzimní 
výrobky a především cibulové copy. 
Na předem vyznačených místech 
stály plně vybavené stánky už před 
páteční pátou hodinou, kdy se Pa-
lackého náměstím nesly první písně 
Dixieland bandu ze Zdic.

Návštěvníků v pátek postupně 
přibývalo, protože na ně čekal bohatý 
program nejen na náměstí, kde Di-
xieland band vystřídala kapela Index 
a ji následně skupina Rocksana se 
svými autorskými písněmi. Bohatého 
programu se totiž dočkal i ten, kdo 
se podíval za dveře radnice. V sálu 
hned za vstupem jste mohli bezpeč-
ně nahlédnout pod pokličku úlu, a to 
doslova, protože kromě zajímavého 
čtení i povídání v místnosti bzučelo 
skutečné včelí království. Ve velkém 
radničním sále se také vystavovalo, 
náplň byla tak různorodá, že se ale-
spoň v jednom zákoutí musel každý 
zdržet o něco déle. Staré fotografie 
Hořovic, retro kočárky s panenkami, 

na obrázcích zachycené houby i heli-
gonky odkazovaly na slávu Hořovic-
ka. Komu by ani toto nestačilo, měl 
otevřenou bránu do zahrady Domu 
zahrádkářů, kde se tančilo do rytmu 
písní kapely Horká jehla.

S přibývající tmou rostl i počet 
příchozích a docházelo tak k častěj-
ším setkáním se známými, čímž se 
naplňoval pravý význam těchto pod-
zimních trhů. A možná ani oficiální 
konec páteční části nezastavil přátele, 
kteří se tu sešli, aby pokračovali na 
Cibulákovou afterparty v Labi nebo 
jiném hořovickém klubu.

Sobotní ráno se v kontrastu pá-
teční noci zdálo i přes velikou ná-
vštěvnost nevšedně klidné. Poklidné 
naladění doprovázela na své hudební 
nástroje Hořovická muzika, kape-
la Horband a Srubaři. Z pauzy pro 
vystřídání kapel se stala skvělá podí-
vaná díky přítomnosti mažoretek TJ 
Spartak Hořovice, které v posledních 
letech sbírají úspěchy na celorepub-
likových soutěžích.A než si i kapela 
Horband naladila své nablýskané 
saxofony, patřila pozornost taneční 
skupině Carmen trénující pod Do-
mečkem Hořovice. Děvčata zatanco-
vala choreografii s názvem Panenka, 

která, jak připomněl pan moderátor 
Karel Vydra, v sobě nesla vzpomínku 
na choreografku Šárku Šnoblovou.

Sobota vnesla do Cibulového jar-
marku další nevšední zážitky, mezi 
ně můžeme s jistotou zařadit ukázku 
paličkování i práci se šustím na vý-
stavě v radnici. Neobyčejný zážitek 
mohl potkat i toho, kdo nakoukl do 
vestibulu Městského úřadu Hořovi-
ce, studenti ze zlínské univerzity tu 
skrze organizaci Za sklem představili 
portréty, které za sebou schovávají sil-
né příběhy lidí s diagnózou autismu. 
Výstavu, která shrnuje své poslání 
názvem Vnímám svět jinak, přesto 
v něm žiju s vámi, doplnila tvořivá 
dílna Domečku Hořovice, odkud si 
děti odnášely vymalované dřevěné 
cibulky. Tvořivá dílna nebyla pro 
děti jediným lákadlem, které jarmark 
nabízel, mnoho aktivit se nacházelo 
také před kavárnou přizpůsobenou 
malým dětem v bývalém kině.

Kdo prošel Pražskou ulicí za ho-
řovický zámek a odolal po cestě slad-

kým i slaným pokušením, na které 
vábili stánkaři hladové kolemjdoucí, 
mohl ochutnat v budově Domečku 
Hořovice poctivou cibulačku. Ci-
bulový jarmark si už dozajista získal 
mnoho prodejců, kteří se do Hořovic 
vracejí se svým zbožím pravidelně, 
přesto jeho myšlenka a popularita 
nepřestala přitahovat nové. Mezi 
prodávající, kteří navštívili jarmark 
poprvé, patří i Pavla Pyrchalová 
z Křižatek, která okouzlila dekora-
cemi a doplňky z macramé. Svou 
značku prezentuje jako „vyrobeno 
s láskou“, přesně v takovém duchu se 
nesl její stánek. Cibulový jarmark se 
jí zalíbil, chválila si přístup lidí i pove-
dené počasí a pokud vše vyjde, ráda 
se zúčastní příští rok.

Pořadatelé - Město Hořovice, 
Městské kulturní centrum v čele s ře-
ditelem Přemyslem Landou, Český 
zahrádkářský svaz Hořovice a spolek 
Horovize se dozajista k plánu účast-
nit se v příštím roce přidají také.

Daniela Hlavová

Jak to vypadalo na letošním Cibulovém jarmarku
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pokračování z 1. strany
Ve spolupráci s firmou Cyme-

dica Holding byla opravena ulice 
Fügnerova. Financovali jsme na-
víc i rekonstrukci podstatné čás-
ti ulice 1. Máje, jejíž zbylou část 
dokončíme na jaře, protože bude 
muset být složitějším způsobem 
řešen úsek okolo garáží. V roce 
2024 by měla proběhnout také re-
konstrukce ul. Komenského včet-
ně Husova náměstí. Právě dokon-
čujeme upravený projekt. V plánu 
je dále ulice Lesní a vznikne také 
chodník včetně přechodu pro 
chodce v ulici Příbramská. Ve 
spolupráci s KSÚS má být rea-
lizována v dalších letech oprava 
ulice 9. května a Valdecká včetně 
chodníků. Po výstavbě obchvatu 
a zmíněné opravě obou ulic, pře-
vezmeme tyto ulice do majetku 
města a je nám slíbeno povolení 
zákazu tranzitu vozů nad 12 t. 
Tranzit neznamená, že v Hořo-
vicích je nakládáno čí vykládáno 
zboží, ale že tudy vozy v zájmu 
jen zkrácení trasy projíždí. V roce 
2024 je plánován začátek výstav-
by a alokováno je 390 milionů Kč. 
Dokončeno bude také parkoviště 
v Pražské ulici. Všechny tyto vel-

ké rekonstrukce budou vyžadovat 
dočasné dopravní omezení a my 
věříme, že je občané přijmou 
s větším pochopením, než je 
tomu dosud.

Je toho jistě ještě mnoho, co 
je potřeba naléhavě řešit – bez-
pečnost ve městě, cena energie, 
vody, fotovoltaika na veřejných 
budovách, cena tepla, další ulice 
a chodníky atd. Opomíjet nebu-
deme ani sport a kulturu. Ale to si 
nechám do příštího článku.

Chci poděkovat zastupitelům, 
radním, svým kolegyním, pra-
covníkům MěÚ, MP, Městskému 
kulturnímu centru, Městskému 
sportovnímu centru, vedení škol, 
Domečku, všem kulturním a zá-
jmovým spolkům a organizacím, 
prostě všem, kdo nám pomáhají 
a komu nejsou Hořovice lhostej-
né. Věci, které děláme, nejsou na 
první pohled gigantické, ale vě-
řím, že jsou přínosné pro velkou 
většinu Hořováků. Samozřejmě 
nemůžeme vše zrealizovat naráz, 
to ale neznamená, že právě o Va-
šem problému nevíme a nebude-
me ho řešit. Děkuji za pochopení.

Věra Veverková,
starostka města Hořovice

Rok na radnici

Naše město se příští rok snad již 
konečně dočká zahájení výstavby vy-
touženého východního obchvatu. Si-
tuace s přípravou nebyla jednoduchá, 
zejména co se týče výkupu pozemků 
potřebných pro výstavbu, a to díky 
několika majitelům, snažícím se na 
tomto procesu co nejvíce obohatit. 
S obchvatem úzce souvisí i nedáv-
no odhlasovaná změna Územního 
plánu, respektive její část věnovaná 
budoucí bytové výstavbě v okolí ne-
mocnice. Ta je totiž vznikem obchva-
tu podmíněná. Osobně tuto změnu 
nevnímám až tak negativně, město by 
se i bez další výstavby mělo připravit 
na stále rostoucí počet obyvatel a již 
nedostačující kapacitu škol i školek.

Projekt nové velké školky, při-
pravovaný předchozím vedením 
města se totiž tomu současnému 
nepodařilo dotáhnout. Za mě je to 
velký problém, který nás do budouc-
na může hodně bolet, jak potížemi 
s umístěním dětí, tak potom zejména 
finančně. Školka byla projektována 
pro desítky dětí a její výstavbu včetně 
vybavení by téměř kompletně zajistily 
prostředky z dotací.

Pokud bych pokračoval dále 
v otázce financí, nemohu nezmínit 
velké a stále rostoucí výdaje na chod 
samosprávy, této otázce jsem se na-
konec věnoval i ve svém posledním 
příspěvku v Měšťanovi. Stále zastávám 

názor, že práce pro město (teď mám na 
mysli zejména zastupitele, členy komi-
sí, atd.) je jakýmsi dobrým skutkem 
a nikoli zaměstnáním, vyžadujícím 
větší než symbolické finanční odměny.

Většina hořovických je zvyklá se 
po městě pohybovat auty - je to dáno 
do určité míry umístěním města, 
jeho morfologií, zkrátka téměř ka-
ždou cestu po něm musíme zdolat 
menší nebo větší kopec. Sám se sna-
žím chodit pěšky jak to jen jde, ale je 
znát jak doprava stále více houstne. 
A její převážná část je způsobena 
právě domácími. Možná na tom má 
podíl jistá pohodlnost jeho obyvatel, 
možná na to má trochu vliv i zruše-
ní bezplatné hromadné dopravy. Tou 
bylo naše město v minulosti vzorem 
spoustě ostatních obcí i měst. Myslím 
že by bylo na čase situaci přehodnotit 
a zvážit její opětovné zavedení.

Za co musím současné vedení na-
opak pochválit, je současný městský 
mobiliář a množící se květinová vý-
zdoba. Snad jen ten městský zametací 
vůz by mohl být v ulicích vidět častěji. 
Pořádek ve městě se nám zkrátka po-
řád tak úplně nedaří udržovat.

Na závěr přeji všem čtenářům, 
obyvatelům Hořovic, aby naše měs-
to dále vzkvétalo a aby se nám všem 
v něm žilo jen lépe.

Antonín Spal,
zastupitel za Hnutí nezávislých

Jak se žije v Hořovicích?
Na východě, nám blízkém ale i vzdálenějším, se momentál-

ně válčí. My jsme si zvykli na komfort a vlastně jsme si ani 
neuvědomovali, jak dobře se nám žije. I v Hořovicích, malém 
městě s krásným okolím to není jinak. Ale nemohlo by se 
nám tu žít přece jen ještě trochu lépe?

n OPRAVA ULICE TYRŠOVA

Vážení občané Hořovic,
současná probíhající oprava ulice Tyršova způsobila nemalé doprav-

ní komplikace. Termín dokončení první etapy rekonstrukce, tedy úsek 
od okružní křižovatky po křižovatku u staré benzinky, je stanoven na 
31. 10. 2023. Doufáme, že nepřízeň počasí tento termín neprodlouží. Hned 
následující den bude uzavřen úsek od staré benzinky po výjezd z Hořovic 
na Žebrák. Ulice Tyršova od kruhového objezdu bude průjezdná dále ulicí 
Klostermannovou. Počítejte, prosím, také s uzavřením výjezdu od nádraží 
- ulice U Nádraží bude slepá na výjezdu směrem na Žebrák a obousměrná 
pro výjezd směrem na Komárov. Z tohoto důvodu nebude umožněno par-
kování v prostoru před nádražím. Druhá etapa rekonstrukce bude trvat při 
příznivých povětrnostních podmínkách od 1. 11. do 14. 11. 2023.

Poslední, třetí etapa, je uzavírka a rekonstrukce ulice Klostermann-
ova v úseku od křižovatky u staré benzínky po výjezd z Hořovic smě-
rem na Kotopeky. Prosíme všechny návštěvníky plaveckého bazénu 
o respektování zákazu vjezdu a parkování. Pro přístup k bazénu můžete 
využít parkoviště u tenisových kurtů. Třetí etapa bude realizována v ter-
mínu od 15. 11. do 26. 11. 2023. Celá akce je financována KSÚS, jelikož 
se jedná o krajské komunikace a věřím, že nové povrchy stojí za dočasné 
nepohodlí v podobě uzavírek.

Děkujeme všem za trpělivost a respekt jak k probíhající stavbě, tak 
k ostatním účastníkům provozu nejen v jejím okolí.

Ing. Věra Eschnerová, místostarostka města
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Vnímám svět jinak, přesto 
v něm žiju s vámi je název výstavy, 
která byla od 6. října ke zhlédnutí 
v aule Městského úřadu v Hořovi-
cích. Výstava vznikla ve spolupráci 
neziskové organizace Za sklem o.s. 
zabývající se podporou dětí a do-
spělých s poruchou autistického 
spektra a Fakulty multimediálních 
komunikací Univerzity Tomáše 
Bati ve Zlíně. Studenti Ateliéru re-
klamní fotografie nafotili necelé tři 
desítky černobílých velkoformáto-
vých portrétů. Někteří z portréto-
vaných mají diagnózu, ale divákovi 
je do poslední chvíle utajeno, kdo 
je tzv. na spektru a kdo ne. Divák 
to zjistil až na konci výstavy podle 
speciálně vytvořeného grafického 
klíče, kdy mohl porovnat své vní-
mání a posuzování se skutečností. 
Celý projekt je zajímavý i tím, že ani 
samotní autoři fotografií do posled-
ní chvíle nevěděli, koho fotí, aby se 
tak předešlo předsudkům vůči fo-
tografovaným lidem. Poselství vý-
stavy je vlastně velmi jednoduché. 
Dokazuje, že lidé s autismem se na 

první pohled neliší od většinové 
společnosti, že každý máme svou 
„jinakost“ a že ani naše vnímání 
není jednosměrné. „Fotografie jsou 
výsledkem práce studentů, a my 
jsme šťastni, že mladým studentům 
záleží na vzájemném pochopení se 
navzájem, pochopení sebe sama 
a pomoci tam, kde je třeba,“ do-
dává předsedkyně organizace Za 
sklem o. s. Marta Pečeňová.

Vzhledem k tomu, že výstava 
byla zahájena v době tradičního 
Cibulového jarmarku, využily spo-
lupracovnice organizace Za sklem 
o. s. této příležitosti a na malém 
stánku byly připraveny zodpovědět 
dotazy, případně si návštěvníci si 
zde mohli vyzkoušet třeba 3D brýle 
simulující jinakost vnímání světa 
lidmi na spektru autismu.

Výstava byla v Hořovicích 
ukončena 31. 10. 2023 a bude po-
kračovat v Praze v prostorách Ná-
rodního technického muzea v Pra-
ze a následně v Senátu Parlamentu 
České republiky.

Radka Štěrbová

Vítání občánků
Vítání občánku v zámecké kapli 

v sobotu 30. září se tentokrát konalo 
v komorním duchu. Přívítali jsme 
pouze 9 nových občánků. Z devíti 
dětí byly dvě dvojčátka – holčičky.

Rodiče, kteří mají zájem o přiví-
tání svého děťátka, se mohou v před-
stihu přihlásit u pí Evy Kaufmanové, 
tel. 724 263 699 nebo u Mgr. Ulčové, 
tel.: 724 716 300. Přihlášení obdrží 
pozvánku s časovým termínem.

Eva Kaufmannová

Vnímám svět jinak, přesto v něm žiju s vámi

Po několika letech „malého“ Cibuláku se ve dnech 6. a 7. října 2023 
vrátil do Hořovic tradiční „velký“ Cibulový jarmark, který se konal v cen-
tru města. Uspořádání Cibulového jarmarku v téměř obvyklém rozsahu 
předcházelo několik pracovních schůzek, kterých se zúčastnili členové 
Českého zahrádkářského svazu Hořovice, ředitel Městského kulturního 
centra Hořovice a členové spolku Horovize. Hlavní organizátory při pří-
pravě dále podpořilo Město Hořovice, MSBNF Hořovice, Městská policie 
Hořovice i Policie ČR.

Příprava a organizace trvala několik měsíců. Muselo se zajistit schválení 
uzavírky komunikací v centru města, dopravní značení, objízdné trasy, par-
koviště pro návštěvníky. Dále se připravovalo rozmístění prodejních stán-
ků, zabezpečení pořadatelské služby a ostrahy. Také bylo třeba zorganizovat 
kulturní akce, uplést cibulové copy, ale i další organizační záležitosti, které 
běžný návštěvník Cibulového jarmarku vůbec nezaznamenal, ale zajistit se 
musely. Součástí Cibulového jarmarku byly i výstavy harmonik, hub, sta-
rých kočárků, fotografií o historii města Hořovice a ukázka včelařství. Pro 
nás, kteří takovou akci pořádali poprvé, to znamenalo mnoho dní práce ale 
i hodně bezesných nocí. Ale podle ohlasů návštěvníků Cibulového jarmar-
ku to za to stálo. Většina návštěvníků bylo spokojeno a Cibulový jarmark si 
v pátek nebo v sobotu užívali společně s rodinou či přáteli.

Máme v úmyslu v pořádání Cibulového jarmarku pokračovat i v příš-
tím roce. Využijeme získané zkušenosti z pořádání letošního jarmarku 
a budeme se snažit příští Cibulový jarmark připravit ještě lépe ke spoko-
jenosti všech návštěvníků. Děkujeme za návštěvu a podporu a příští rok 
se těšíme nashledanou.

Marcela Ganna Flídrová, spolek Horovize

Tradiční Cibulák je zpět

PODĚKOVÁNÍ STAROSTKY
Cibulový jarmark 2023 je s úspěchem za námi. Chtěla bych pro-

to poděkovat všem, kdo se podíleli na jeho přípravě a organizaci 
- Městskému kulturnímu centru, Horovizi, Domečku, městské poli-
cii, MSBNF, brigádníkům, účinkujícím…

Zvláštní poděkování ale patří našim Zahrádkářům. Cibulový jar-
mark je jejich dítě a letitá práce. To oni museli i letos naplést 400 copů 
- symbolů trhu. Jsem ráda, že se dokázali spojit se všemi ostatními, 
předat svoje zkušenosti a podílet se významně na letošním ročníku.

Právě toto nové partnerství je zárukou, že se můžeme těšit na tuto 
krásnou, pro Hořovice tradiční akci i v roce 2024. Děkuji.

Věra Veverková, starostka

Výzva tří zastupitelů města Hořovice
My níže podepsaní zastupitelé města Hořovice nesouhlasíme se způsobem 

a výsledky lesního hospodaření v prostoru zvaném „Dražovka“. Jak zastupitel-
stvo, tak i rada města Hořovice se opakovaně zabývaly stavem a údržbou lesní-
ho porostu v této části nemovitostí náležících městu. Výsledkem byl vyhlášený 
zákaz samotěžby v této lokalitě radou města a pověření Ing. Miroslava Žáčka 
a Ing. Věry Eschnerové, aby se touto otázkou společně zabývali.

Dne 22. 9. 2023 zveřejnila Ing. Věra Eschnerová na facebooku informaci 
(bez Ing. Miroslava Žáčka), že „se v Dražovce nachází poměrně velké množství 
proschlých a nebezpečných stromů, v minulém týdnu jsme společně s panem 
Myslivcem a paní Maxovou z Lesospolu a arboristou panem Votavou prošli 
důkladně Dražovkou a domluvili se na nutné péči před zimou. Během násle-
dujících týdnů budou odstraněny souše v počtu 80 – 100“.

Problémem je, že jsou nyní kromě uschlých stromů poráženy a likvidovány 
stromy zcela zdravé, zejména duby. V prostorách u tzv. „kamenů“ (nad Vodo-
jemem) například došlo k pokácení celé řady zdravých dubů, jejichž využití je 
neznámé. Devastace „Dražovky“ byla v minulém volebním období předmětem 
oprávněné kritiky občanů i zastupitelů města Hořovice. Nečekali jsme však, že 
i po volbách 2022 bude tento trend pokračovat. Dražovka je totiž místem s jedi-
nečnými dubovými porosty, jejichž zachování pro budoucí generace je přední 
povinností orgánů města. Proto údržba tohoto lesa je neslučitelná s komercí.

My níže podepsaní zastupitelé se tímto obracíme na všechny své ostatní 
kolegy zastupitele i na radu města Hořovice, aby se zabývali stavem a údrž-
bou Dražovky, aby byl na pořad jednání těchto orgánů města zařazen bod 
zabývající se současným stavem a budoucností této lokality.

JUDr. Jaroslav Ortman, MUDr. Eva Pangerlová, Ing. Miroslav Žáček
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Městská policie Hořovice

8 3. 9. v 19:22 si strážníci MP 
Hořovice v ulici Pražská všimli 
mladistvé osoby, která zvracela. 
Poskytli mu první pomoc a při-
volali ZZS, která chlapce převezla 
do místní nemocnice. Ještě před 
odjezdem byla provedena decho-
vá zkouška na zjištění alkoholu 
v dechu s pozitivním výsledkem 
0,84 promile.
8 9. 9. v 18:57 požádal operační 
PČR o prověření oznámení, kdy 
na ubytovně v ulici Masarykova 
mělo docházet ke rvačce několika 
osob. V době příjezdu strážníků 
se na místě skutečně hádalo ně-
kolik osob, avšak nedocházelo již 
k fyzickému napadání. Strážníci 
společně s policisty vyostřenou 
situaci uklidnili a celou věc ná-
sledně dořešili na služebně PČR.
8 24. 9. v 18:32 bylo telefonic-
ky na linku MP oznámeno, že 
v OD Lidl zajistili muže cizí stát-
ní příslušnosti, který zde odcizil 
zboží. Na místě se strážníky muž 
nespolupracoval, odmítl předlo-
žit doklady totožnosti. Z tohoto 
důvodu byla přivolána cizinecká 
policie, která osobu převezla na 

své oddělení ke zjištění totožnosti 
a k dořešení celé věci.
8 29. 9. v 16:05 v ulici Masaryko-
va, Hořovice, zastavila hlídka MP 
Hořovice vozidlo, jehož řidič se 
dopustil dopravního přestupku. 
Při komunikaci se strážníky měl 
řidič zarudlé oči a byl velmi roztě-
kaný. Z tohoto důvodu byl vyzván 
k provedení dechové zkoušky na 
přítomnost alkoholu v dechu – 
s negativním výsledkem, dále 
byl proveden orientační test na 
přítomnost omamných a psy-
chotropních látek ze slin – s po-
zitivním výsledkem. Celá věc byla 
předána PČR.
8 Městská policie jak v tomto, 
tak i v minulých měsících ně-
kolikrát předávala správnímu 
orgánu k dořešení porušová-
ní Obecně závazné vyhlášky č. 
3/20154 – o zákazu požívání 
alkoholu a jiných omamných 
a psychotropních látek na veřej-
ném prostranství, a to povětšinou 
z důvodů, že osoby se svým pře-
stupkovým jednáním a výší po-
kuty nesouhlasily.

Městská policie Hořovice

Hasiči Hořovice
Zásahy Hasičského záchranné-
ho Sboru Středočeského kraje, 
územního odboru Beroun, po-
žární stanice Hořovice.

8 Od 15. 9. do 15. 10. 2023 hasi-
či ze stanice Hořovice vyjížděli 
k 40 událostem, z toho k 6 požá-
rům, k 7 technickým událostem 
typu čerpání vody, padlý strom, 
k 17 dopravním nehodám, 2x 
k záchraně osob a 1x k úniku 
nebezpečných látek. V sedmi 
případech šlo o planý poplach, 
poruchu EPS či neohlášené pále-
ní. Při událostech spolupracovali 
se zdravotnickou záchrannou 
službou, policií ČR a ostatními 
složkami IZS.
8 7. 10. v 14:42 byla jednotka 
HZS Středočeského kraje ze sta-
nice Hořovice a Beroun vyslána 
na dopravní nehodu nákladního 
a osobního vozidla dálnice D 5 
40 km směr Plzeň. Po provede-
ném průzkumu potvrzena hláše-
ná dopravní nehoda. V osobním 
vozidle se nacházel zraněný řidič, 
který byl pomocí vyprošťovacího 
zařízení vyproštěn a transporto-
ván do vozidla ZZS. Dále hasiči 
zajistili místo nehody, provedli 
protipožární opatření a posyp 
sorbentem uniklých provozních 
náplní.
8 7. 10. v nočních hodinách byla 
jednotka HZS Středočeského 
kraje ze stanice Hořovice společ-
ně s jednotkami SDH obcí Jince 
a Ohrazenice vyslána na požár 
hromady klestí do CHKO Brdy 

k. ú. Křešín. Na místě zjištěn po-
žár hromady o rozloze 20 x 5 m 
v plném rozsahu. Z důvodu ší-
ření požáru do lesního porostu 
byly na místo povolány další jed-
notky PO z II. stupně požárního 
poplachu. Několika vodními 
proudy bylo zamezeno šíření po-
žáru do lesního porostu a hořící 
hromada klestí byla ponechána 
za asistence jednotek k úplnému 
vyhoření.
8 11. 10. v 20:02 byla jednotka 
HZS Středočeského kraje ze sta-
nice Hořovice společně s další-
mi jednotkami a složkami IZS 
z III. stupně poplachu vyslána na 
taktické cvičení do obce Beroun 
s námětem dopravní nehody 
osobního vlaku a nákladního 
automobilu u nádraží ČD. Na 
místě byl prováděn nácvik třídě-
ní většího počtu zraněných osob, 
vyprošťování a transport osob 
z vlakové soupravy a nákladní-
ho vozidla. Dále hasiči prováděli 
protipožární opatření, zajištění 
první psychické pomoci na mís-
tě a spolupracovali se složkami 
IZS (PČR a ZZS) dle potřeb ko-
ordinace na místě mimořádné 
události. Součástí cvičení bylo 
vytvoření týlového zázemí pro-
střednictvím předurčené jed-
notky ve spolupráci s ČCK, 
vytvoření štábu velitele zásahu 
se zástupci samosprávy a složek 
IZS. Celkem na místě cvičení 
bylo 107 figurantů, představují-
cích různá poranění a zaklínění.

HZS Hořovice

Dne 14. 8. 2023 v 10:55 hodin 
byl na krajské operační středisko 
HZS STC nahlášen požár vý-
robní haly Novares CZ Žebrák, 
s probíhající evakuací zaměst-
nanců. Na místo byly ihned vy-
slány 4 jednotky PO, a z důvodu 
více oznamovatelů o požáru bylo 
vysláno dalších 8 jednotek PO 
a vyhlášen II. stupeň poplachu. 
V 11:04 hodin byly na místě 3 ks 
CAS a vzhledem k šíření požáru 
byl vyhlášen III. stupeň popla-
chu, kdy bylo povoláno dalších 6 
jednotek PO. Místo zásahu bylo 
rozděleno na 4 úseky a postupně 
byl zřízen štáb velitele zásahu. 
Vzhledem k neustálému šíření 
požáru a ohrožení okolních ob-
jektů byl vyhlášen nejvyšší stu-

peň poplachu, včetně povolání 
speciální techniky a leteckého 
hašení. Z důvodu vysokých tep-
lot a náročnosti zásahu byla po-
volána ZZS, jednotka PO určená 
na OOB a bylo nutné uzavření 
dálnice D 5. Téhož dne v 14:45 
hodin velitel zásahu stanovil lo-
kalizaci požáru. Úplná likvidace 
požáru včetně předání místa zá-
sahu proběhla dne 16. 8. v 13:02 
hodin, do této doby byly postup-
ně likvidovány ohniska požáru 
a rozebírány konstrukce.

Zásah trval celkem 52 hodin, 
kdy bylo nasazeno 45 jednotek PO 
a došlo ke zranění 14 hasičů

Plocha požáru byla 12.000 m2.
Dodávka vody na požářiště 

byla 4700 l/min a celková spotře-

Zhodnocení požáru výrobní haly Novares CZ Žebrák s.r.o.
ba včetně leteckého hašení byla 
1.040.000 litrů hasební vody z při-
lehlých požárních nádrží a Žeb-
ráckého rybníka na vzdálenost 1 
km. V době lokalizace požáru bylo 
nasazeno 13 C proudů, 6 D prou-
dů a 2 proudy z výškové techniky.

Při zásahu jednotky PO spolu-
pracovaly s ZZS, Policií ČR, Měst-
ským úřadem Hořovice a Žebrák, 
pohotovostními službami ČEZ 
a RWE, Povodím Vltavy, ČIŽP, 
Českým červeným křížem a Tech-
nickým ústavem PO.

Příčina požáru je v řešení, 
předběžná škoda byla stanovena 
na 1,5 mld. Kč a uchráněné hod-
noty 100 mil. Kč.

Negativa zásahu:
• extrémně rychlý rozvoj požáru,
• klimatické podmínky v místě 
zásahu - venkovní polední teploty 
okolo 35 °C
• dehydratace a fyzické vyčerpání 
zasahujících hasičů vysokou tep-
lotou a sáláním tepla,
• ohrožení zasahujících hasičů vý-
buchy tlakových nádob,
• úvodní výpadky při dodávce 
hasební vody po nasazení přenos-

ných monitorů, pádem vrat, po-
škození přejetím VZV
• přítomnost toxického a dráždi-
vého kouře v místě zásahu (HCN),

Pozitiva zásahu:
• funkce požárně bezpečnostních 
zařízení – přes extrémní rozvoj 
požáru nedošlo ke zranění ani 
úmrtí zaměstnanců při požáru,
• rychlé soustředění a akceschop-
nost povolaných JPO,
• zabránění rozšíření požáru na 
okolní výrobní haly, uchráněna 
administrativní část
• nasazení vrtulníku na letecké 
hašení,
• disciplinovanost všech zasahují-
cích,
• spolupráce s ČČK a JSDHO 
Braškov-Valdek–zajištění zázemí 
pro zasahující hasiče (pitný režim 
a strava)
• spolupráce s ODOK a obsluhou 
dronů -monitoring požářiště,
• nasazení speciální techniky ZÚ 
Hlučín –rota Zbiroh, rota Jihlava
• výborná vzájemná spolupráce 
složek IZS, samosprávy i dotče-
ných firem.

Zdeněk Laube
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Naše společnost se zapojila do projektu Kohoutkovou nebo 
balenou, který řeší Univerzita Karlova, Státní zdravotní 
ústav, CzWA a společnost Idealab. V Hořovicích bychom chtě-
li vytvořit pilotní senzorický panel. Jedná se, pokud je nám 
známo, o úplně první aktivitu tohoto druhu v ČR.
Co je to senzorický panel?

Senzorický panel spotřebitelů je skupina neodborníků, kterým záleží 
na kvalitě dodávané pitné vody a chtějí ke zvýšení či udržení její kvality 
přispět. Jedná se o oboustranně výhodnou a dobrovolnou formu spolu-
práce mezi provozovatelem vodovodu a zásobovanými obyvateli.

V rámci panelu proškolení laičtí spotřebitelé hodnotí pravidelně 
dle dohody (např. jednou týdně) v místě svého bydliště kvalitu vody po 
stránce senzorické (vzhled, pach a chuť) svými „senzorickými nástroji“ 
(pohledem, čichem a chutí). Hodnocení podle předem domluvené stup-
nice odesílají dohodnutou elektronickou formou provozovateli vodovo-
du, kterému slouží k nezávislému ověření, zda je voda pro spotřebitele 
přijatelná, a ke zjištění, jak spotřebitelé kvalitu vody vnímají.

Vedle pravidelného hodnocení pak účastníci panelu v případě potře-
by, tj. při náhle vzniklém problému se senzorickými vlastnostmi kohout-
kové vody jako je zákal, neobvyklá barva, pach nebo chuť vody, nahlásí 
tento problém provozovateli okamžitě. Ten pak může na situaci reagovat 
mnohem pružněji, než když je odkázán pouze na svou vlastní kontrolu.

Úvodní proškolení účastníků panelu zajišťuje provozovatel vodo-
vodu prostřednictvím odborníka na senzorickou analýzu vody. Škole-
ní trvá několik hodin. Jednou nebo dvakrát ročně se pak panel schází 
se zástupcem provozovatele, aby si poskytli vzájemnou zpětnou vazbu 
a zlepšili činnost panelu, popř. i reakci provozovatele.

Naše společnost se zapojila do projektu Kohoutkovou nebo balenou, 
který řeší Univerzita Karlova, Státní zdravotní ústav, CzWA a společnost 
Idealab. V Hořovicích bychom chtěli vytvořit pilotní senzorický panel. 
Jedná se, pokud je nám známo, o úplně první aktivitu tohoto druhu 
v ČR. Znamená to, že s tím nemáme žádné zkušenosti, ale na druhou 
stranu budeme mít významnou podporu řešitelů projektu, v tomto pří-
padě zejména odborníků ze Státního zdravotního ústavu.
Jak to bude probíhat?

Po proškolení se bude pravidelně hodnotit (pravděpodobně 1x za 
týden) kvalita vody. Jedná se o dobrovolnou činnost, takže případné 
opomenutí, vynechání hodnocení neznamená pro panelistu žádnou 
nepříjemnost. Bude potřeba mít přístup na internet, stačí přes mobilní 
telefon. Výsledky se budou sbírat přes on-line dotazník. Účastníci se vše 
další podstatné dozvědí v rámci úvodního školení.
MÁTE ZÁJEM O ZAPOJENÍ DO PROJEKTU? POŠLETE NÁM 
KONTAKT, OZVEME SE VÁM.
https://www.vakberoun.cz/cs/o-nas/projekty/senzoricky-panel

Jiří Paul, Vak Beroun

Senzorický panel je zpět

Adventní pozvánka do muzea
Na konci října skončila v prosto-

rách expozice Muzea Hořovicka se-
zónní výstava věnovaná papírovým 
modelům hradů a zámků, a ve fázi 
příprav je již letošní nová vánoční 
výstava. Uvidíte předměty ze sou-
kromé sbírky od Ilony Voráčkové, 
a RETRO styl doby minulé ve 2. po-
lovině 20. století navodí jistě v mno-
hých z nás vzpomínky na dětství, 
tradiční vánoční ozdoby i obvyklé 
dárky v podobě mončičáků, dobro-
družných knížek, hraček i oblečení. 
Na vernisáž srdečně zveme v pátek 
1. prosince od 17 hodin.

Ve spolupráci s hudební skupi-
nou GUTTA pod vedením Mgr. 
Jiřího Hlobila, kterou znáte z hořo-
vické poutě Porcinkule, je připraven 
hudební vánoční program s názvem 

Putování za betlémskou hvězdou. 
Přiblíží v něm zvyky a tradice i vá-
noční písně z různých koutů Evro-
py. Koncert proběhne v prostorách 
evangelického kostela v Hořovicích 
ve čtvrtek 7. prosince od 19 hodin.

Také o letošních vánočních svát-
cích se Muzeum Hořovicka zapojí 
do dvou tradičních celorepubliko-
vých akcí. Ve středu 13. prosince od 
17:30 si můžete do expozice na Sta-
rém zámku přijít zazpívat vánoční 
koledy s pěveckým sborem ZUŠ 
Josefa Slavíka Hořovice. Plamínek 
skauty přivezeného Betlémského 
světla bude možné připálit v sobotu 
23. prosince odpoledne na nádvoří 
Starého zámku.

Anna Brotánková,
Muzeum Hořovicka

Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Hořovice

srdečně zve všechny občany na VÝSTAVU BETLÉMŮ,
která se uskuteční v Domě zahrádkářů

od 3. 12. do 10. 12. 2023 denně od 9 do 17 hodin
Vstupné dobrovolné

                

 Základní organizace     
 Českého zahrádkářského svazu Hořovice

                                      Palackého nám. 81, 268 01 Hořovice
     IČ: 45083657,  číslo účtu: 036919399/0800

ZO ČZS Hořovice
srdečně zve všechny občany na

výstavu Betlémů, která se uskuteční 
v Domě zahrádkářů

od 3. 12. do 10. 12. 2023

denně od 9:00 do 17:00 hodin

Vstupné dobrovolné

V sobotu 23. 9. se v bývalé hořovické synagoze uskutečnil díky spolu-
práci s Českobratrskou církví evangelickou první koncert z nového vol-
ného cyklu „Za kulturou do kostela“, ve kterém chceme nabídnout kvalit-
ní živou hudbu menších žánrů, přednášky, besedy a výstavy.

Téměř zaplněná synagoga naslouchala velmi pozorně špičkové jazzové 
hudbě v podání Robert Balzar Tria, jednoho z nejlepších současných sou-
borů, a to i na evropské úrovni. Při hře bylo kromě potlesku pro sólisty 
naprosté ticho „jako v kostele“, naopak na konci skladeb publikum bouřli-
vě aplaudovalo a jazzmany nepustilo bez několika přídavků. Při závěrečné 
zmínce o budoucím možném koncertu se všichni spontánně roztleskali, 

takže máme možná novou tradici pro příští ročníky, pokud bude o naše 
koncerty zájem. Ze strany hudebníků byl zájem potvrzen, moc si pochva-
lovali soustředění a reakci publika, všem tímto moc děkuji.

V letošním roce ještě při-
vítáme 11. 11. zpěvačku Irenu 
Budweiserovou s Jakubem 
Rackem a 24. 11. písničkáře 
Petra Linharta s berounským 
kytaristou Josefem Štěpán-
kem. Do Vánoc ale stihneme 
ještě další překvapení, o všech 
novinkách se včas dozvíte.

Budeme se těšit na vidě-
nou a na slyšenou, rádi přiví-
táme Vaše reakce a podněty 
pro další koncerty.

Dušan Kejmar

Robert Balzar Trio – první koncert nového kulturního cyklu
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V letošním roce jsme začali u nás v Domově na 
Výsluní stavět terasu, která umožní klientům 

se zvláštním režimem pobyt na čerstvém vzduchu. 
Okolí terasy bychom chtěli zkrášlit výsadbou nové 
zeleně, která přispěje k navození pocitu harmo-
nického prostředí a bude sloužit k relaxaci našich 
klientů. Vysazením nové zeleně bychom také chtěli 
podpořit nedocenitelnou klimatickou funkci. Po-
kud byste se chtěli podílet na našem projektu a za-
sadit tak u nás strom, keř nebo jinou zeleň, neváhej-
te nás kontaktovat. Společně můžeme udělat radost 
seniorům a podpořit růst nové zeleně.

KONTAKT: Romana Zahoříková, tel.: 723 628 989,
email: domov@seniori-navysluni.cz

Zanedlouho začne další topná 
sezóna a většina lidí, pokud netopí 
elektřinou nebo plynem, se na ni musí 
připravit. Minulou zimu, kdy byla veli-
ce drahá elektřina i plyn, se spousta lidí 
vrátila k vytápění tuhými palivy. Bo-
hužel to mělo také za následek zvýšení 
vypouštění emisí do ovzduší. Každý si 
jistě vybaví zimní podvečery, kdy se 
z komínů valila oblaka hnědožlutého 
dýmu z důvodu nesprávného způsobu 
topení. Níže je popsáno, jak takovýmto 
stavům předcházet.

Topení vlhkým dřevem je nee-
konomické a zdraví škodlivé. Jeden 
kilogram dřeva z čerstvě pokácené-
ho stromu obsahuje až 0,5 l vody. Při 
spalování mokrého dřeva se tak voda 
při hoření v kamnech nejprve ohřívá, 
pak se vypařuje, dřevo se usuší, a te-
prve potom začíná hořet a topit. Při-
chází se tak o spoustu energie. Navíc 
takové dřevo enormně dehtuje a kro-
mě kamen (kotle) zanáší i komín. 
Přitom jde do ovzduší více škodlivin.

Ve spojitosti s racionálním topením 
pevnými palivy uvádím několik do-
poručení:
n Skladovat dřevo je vhodné na su-
chém slunném místě izolovaném od 
země.
n Dříví by mělo před spálením 
schnout minimálně dva roky, a to 
pod přístřeškem nebo v dobře větra-
né místnosti.
n Je nutné zajistit dobrý přívod vzdu-
chu do ohniště. Dusící se oheň sice 
déle hoří, ale kvalita spalování je nízká 
a zvyšuje se produkce emisí.
n Podle tvrdosti rozlišujeme palivo 
měkké a tvrdé. Měkké dřevo je vhod-
né k výrobě třísek a polínek k rozto-
pení ohniště. Měkké dřevo rychleji 

hoří, odletují z něj jiskry a více kouří. 
Tvrdé dřevo zajistí dlouhotrvající 
oheň, stejnoměrný a intenzivní žár. 
Je tedy vhodné k samotnému tope-
ní poté, co ohniště založíme dřevem 
měkkým.
n Do kamen a krbů určitě nepatří 
dřevotříska a laťovka (obsahují pojivo 
a klíh), stejně tak lakované, mořené 
a barvené dřevo ani papírový odpad, 
karton či plasty.
n Je nutné provádět kontrolu komí-
nů odborným pracovníkem. Revizi 
spalinových cest je povinné dělat jed-
nou ročně.
n Při topení nevhodnými palivy 
nebo při nedodržování správného 
postupu topením ohrožujete zdraví 
své ale i svých sousedů.
n Nadměrně kouřící komíny z titulu 
nesprávného topení lze nahlásit na 
http://www.czmoudil.cz/
Dřevo je ovšem zdroj omezený. 
Dlouhodobě je třeba se zaměřit na 
hledání udržitelných řešení posta-
vených na nových technologiích 
jako např:
n Elektrifikace produkce tepla s vyu-
žitím tepelných čerpadel.
Na níže uvedených webových od-
kazech získáte více informací o do-
tacích, které pomohou snížit vaše 
náklady na investice do nových 
technologií.
n Nová zelená úsporám: https://no-
vazelenausporam.cz/
n Oprav dům po babičce: https://
novazelenausporam.cz/predstaveni-
-oprav-dum/
n Kotlíkové dotace: https://www.
sfzp.cz/dotace-a-pujcky/kotlikove-
-dotace/

Ing. Jan Eschner, Komise
životního prostředí a energetiky

Umění topit pevnými palivy, zvláště dřevem

Podzimní kolo Sbírky potravin v hořovické Bille
Podzimní kolo Sbírky potravin se uskuteční v sobotu 
11. 11. 2023 od 8 do 18 hodin. Podpořit nákupem nás můžete 
v Berouně ve „velké“ Bille na sídlišti a v Bille v Hořovicích.

Sbírka potravin se v České republice 
koná od roku 2012. Hlavním posláním 
sbírky je podat pomocnou ruku těm, 
kteří trpí nedostatkem jídla a základní-
ho drogistického zboží. Námi vybrané 
potraviny a drogistické zboží poputuje 
do berounské Charity, která poskytuje 
pomoc zejména seniorům a matkám sa-
moživitelkám na Berounsku.

Darovat můžete nejen trvanlivé potra-
viny a drogerii, ale i to nejcennější - váš čas. Chcete se stát naším dobrovol-
níkem a zajímá vás náplň práce? 1) Informovat zákazníky o konání sbírky, 
o tom, komu je pomoc určena a co je možné darovat. 2) Rozdávat informač-
ní letáky se seznamem potravin a drogerie vhodných k darování u vchodu. 
3) Vybírat potraviny a drogistické zboží od dárců do připravených nákup-
ních košíků s logem sbírky za pokladnami. 4) Naskládat vybrané zboží do 
vyčleněných krabic („banánovek“) tak, aby bylo připraveno k odvozu.

Máte-li zájem udělat dobrý skutek, kontaktujte, prosím, paní Vašků 
na tel.: 733 741 269, děkujeme a těšíme se!

Město Hořovice připravuje 
aktualizaci Strategického plánu 
rozvoje města do roku 2035.

Strategický plán je klíčovým 
střednědobým až dlouhodo-
bým dokumentem zaměřeným 
na plánování ekonomického 
a sociálního rozvoje města. 
Analyzuje různé oblasti a pro-
blémy ve městě a slouží jako 
nástroj koordinace rozvojových 
aktivit.

V květnovém vydání Měšťa-
na jste byli požádáni o vyplně-
ní dotazníku, pomocí kterého 
jsme chtěli zjistit Vaše potřeby 
a názory na téma rozvoje měs-
ta Hořovice a jeho okolí. Přišlo 

nám krásných 471 vyplněných 
dotazníků, za což Vám děkuje-
me. Vaše náměty nám pomohou 
nastavit připravovaný strategic-
ký plán rozvoje města.

Během listopadu budou pro-
bíhat setkání pracovní skupiny, 
složené ze zástupců města a od-
borníků z řad komisí města, 
která definuje návrhovou část 
plánu. V další fázi přijde na řadu 
tvorba akčního plánu města, ve 
kterém se už objeví konkrétní 
řešení k naplnění strategických 
cílů. Výsledný dokument bude 
veřejně prezentován. Celý pro-
ces zaštiťuje odborná firma 
M.C.TRITON. -hp-

Aktualizace Strategického 
plánu rozvoje města
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zápis ze schůze rady města

Rada města
Hořovice

ze dne 18. září 2023

n Rada města Hořovice schvaluje pro-
gram jednání uvedený na pozvánce 
doplněný o jeden bod. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice na základě vý-
běrového řízení „1. ZŠ Hořovice – nákup 
tabletů“ projednala závěry hodnotící 
komise a rozhodla o výběru nejvýhod-
nější nabídky od fyzické osoby Luděk 
Stoličný, Smetanovy Sady 340/10, 301 00 
Plzeň, IČ: 71013598, kterou tímto vybírá 
jako dodavatele a souhlasí s podpisem 
Rozhodnutí o výběru dodavatele. Luděk 
Stoličný požaduje za dodávku 411.000 
Kč bez DPH, tj. 497.310 Kč včetně DPH. 
Zároveň rada města Hořovice souhlasí 
se zněním Kupní smlouvy a pověřuje 
ředitele 1. ZŠ Hořovice, Radka Šumeru 
k jejímu podpisu. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s uzavřením Dodatku č. 1 ke Smlouvě 
o zemědělském pachtu pozemků ze 
dne 28. 12. 2017, uzavřené mezi měs-
tem Hořovice, jako propachtovatelem, 
a společností AGRONA RPETY s.r.o., 
IČ: 61677507, se sídlem Rpety 118, 268 
01 Rpety, jako pachtýřem, jehož před-
mětem je změna výčtu pozemků k pro-
pachtování a s tím související úprava 
celkové výměry propachtovaných po-
zemků, když s účinností od 1. 10. 2023 
budou předmětem pachtu pozemky p. č. 
2295/10, p. č. 2295/11, p. č. 2295/25, p. č. 
2295/26, p. č. 2295/27, p. č. 2295/28, p. č. 
2331/17, p. č. 2331/21, p. č. 2331/22, p. č. 
2331/90, p. č. 2331/93, p. č. 2331/96, p. č. 
2331/98, p. č. 2331/99, p. č. 2331/102, p. 
č. 2331/103, p. č. 2336/10, p. č. 2336/11, 
p. č. 2337/2, p. č. 2337/3, p. č. 2337/5, p. 
č. 2338/10, p. č. 2338/11, p. č. 2338/13, p. 
č. 2338/15, p. č. 2339/2, p. č. 2339/13, p. č. 
2339/29, p. č. 2339/35, p. č. 2339/36, p. č. 
2341/7, p. č. 2346/39, p. č. 2346/81, p. č. 
2346/84, p. č. 2346/86, p. č. 2346/87 v k. 
ú. Hořovice a obci Hořovice, p. č. 947, p. 
č. 1026 v k. ú. Kotopeky a obci Kotopeky, 
p. č. 1192, p. č. 1204 v k. ú. Podluhy a obci 
Podluhy, p. č. 144/33, p. č. 1004/40, p. č. 
1004/42, p. č. 1164/4 v k. ú. Rpety a obci 
Rpety, p. č. 877/24, p. č. 877/25, p. č. 
879/6, p. č. 879/12, p. č. 885/5, p. č. 889/8, 
p. č. 889/9 v k. ú. Velká Víska a obci Ho-
řovice. K podpisu dodatku je pověřena 
starostka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s uza-
vřením Dodatku č. 1 ke Smlouvě o ze-
mědělském pachtu ze dne 30. 12. 2018, 
uzavřené mezi městem Hořovice, jako 
propachtovatelem, a Zemědělským 
družstvem Mořina, IČ: 00103004, se 
sídlem Mořina 29, 267 17 Mořina, jako 
pachtýřem, jehož předmětem je změna 
výčtu pozemků k propachtování a s tím 
související úprava celkové výměry pro-
pachtovaných pozemků, když s účin-
ností od 01. 10. 2023 budou předmě-
tem pachtu pozemky p. č. 2133/17, p. č. 
2133/18, p. č. 2133/27, p. č. 2133/29, p. č. 
2265/1, p. č. 2165/27, p. č. 2165/33, p. č. 

2165/36, p. č. 2192/16, p. č. 2192/20, p. č. 
2192/24, p. č. 2192/27, p. č. 2192/79, p. č. 
2192/91, p. č. 2192/96, p. č. 2192/97, p. č. 
2203/3, p. č. 2210/8, p. č. 2210/10, p. č. 
2210/11 v k. ú. Hořovice a obci Hořovice 
a p. č. 912/3, p. č. 912/18 v k. ú. Velká Vís-
ka a obci Hořovice. K podpisu dodatku 
je pověřena starostka města. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s uzavřením Pachtovní smlouvy mezi 
městem Hořovice, jako propachtova-
telem, a panem O. trvale bytem, 268 01 
Hořovice, jako pachtýřem, jejímž před-
mětem je zemědělský pacht pozemků 
p. č. 2208/11, p. č. 2252/1, p. č. 2252/7, 
p. č. 2255/1, p. č. 2255/2, p. č. 2265/4, p. 
č. 2268/8, p. č. 2272/7, p. č. 2272/8, p. č. 
2272/32, p. č. 2272/41, p. č. 2272/46, p. 
č. 2274/3, p. č. 2279/9, p. č. 2286/1, p. č. 
2296/9, p. č. 2296/10, p. č. 2296/16, p. č. 
2296/17, p. č. 2296/19, p. č. 2297/3, p. 
č. 2297/5, p. č. 2298/2, p. č. 2299/1, p. č. 
2299/3 v k. ú. Hořovice a obci Hořo-
vice, p. č. 88/1, p. č. 88/7, p. č. 88/8, p. č. 
88/9, p. č. 767, p. č. 777/1, p. č. 821/2, p. č. 
821/3, p. č. 827/8, p. č. 827/9, p. č. 827/18, 
p. č. 827/19, p. č. 827/22, p. č. 831/76, p. 
č. 831/77, p. č. 831/79, p. č. 844/1, p. č. 
860/1, p. č. 860/3, p. č. 860/5, p. č. 860/6, 
p. č. 861/11, p. č. 861/12, p. č. 861/13, p. č. 
861/14, p. č. 864/5, p. č. 864/7, p. č. 864/9, 
p. č. 865/10, p. č. 865/48, p. č. 865/57, p. č. 
867/32, p. č. 876/3, p. č. 876/4, p. č. 876/5, 
p. č. 914/1, p. č. 914/2, p. č. 927/4, p. č. 
927/5, p. č. 927/6, p. č. 927/7, p. č. 927/8, 
p. č. 927/10, p. č. 927/17, p. č. 927/23, p. 
č. 927/24, p. č. 927/33, v k. ú. Velká Víska 
a obci Hořovice, p. č. 1227, p. č. 1254, v k. 
ú. a obci Podluhy. Výše ročního pachtov-
ného činí 3.000,– Kč/1 ha půdy. K pod-
pisu smlouvy je pověřena starostka 
města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s uži-
tím divadelního sálu za úplatu pro ko-
nání školení zaměstnanců COOP Hořo-
vice, družstvo dne 18. 10. 2023 od 07:00 
do 15:00 hodin. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vědomí, 
že ředitel příspěvkové organizace města 
- 1. základní školy Hořovice, vyhlašuje 
z organizačních důvodů dne 29. 09. 2023 
volný den pro žáky. HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s návr-
hem navýšení kapacity školní družiny 2. 
Základní školy, Jiráskova 617, Hořovice 
ze stávajících 120 žáků na počet 150 
žáků, a to s účinností ke dni zpracování 
žádosti. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s po-
dáním žádosti o dotaci z programu 
MPSV - Rozvoj a obnova materiálně 
technické základny sociálních služeb – 
Výzva č. 14 – vybavení pobytových 
zařízení elektrickou požární signalizací 
(EPS) v Domově Na Výsluní, Hořovice. 
Rada souhlasí se spoluúčastí na projektu 
ve výši 40 %. Ing. Miroslav Žáček přišel 
později v 15:08 hodin. Počet radních 6. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s ná-
vrhem likvidační komise na likvidaci 
nepotřebného a neupotřebitelného ma-

jetku viz příloha. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice doporučuje za-
stupitelstvu města zařadit nový bod do 
programu - úkol pověřenému zastupiteli 
vedením Městské policie Hořovice před-
ložit zprávu o opatřeních k zachování 
pořádku v lokalitách náměstí B. Něm-
cové, Valdek a Špejchar. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Rada města
Hořovice

ze dne 2. října 2023

n Rada města Hořovice schvaluje pro-
gram jednání uvedený na pozvánce 
doplněný o dva body. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s přijetím účelově určeného finanč-
ního daru 2. Základní škole Hořovice 
od WOMEN FOR WOMEN, o. p. s., 
v rámci projektu „Obědy pro děti“. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s při-
jetím účelově určeného finančního 
daru Městské mateřské škole Hořovice 
od WOMEN FOR WOMEN, o. p. s., 
v rámci projektu „SOS DO ŠKOLKY“. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vědo-
mí aktuální informace ke správě finanč-
ních aktiv města Hořovice a předložené 
nabídky vybraných bankovních insti-
tucí na zřízení termínovaného vkladu 
a schvaluje sjednání termínovaného 
vkladu s Raiffeisenbank a.s., případně 
Českou spořitelnou a.s. do max. výše 
70. mil. Kč na dobu 3 měsíců, a pověřu-
je starostku města Věru Veverkovou ke 
sjednání smluvních podmínek a uza-
vření smlouvy o termínovaném vkladu. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s uza-
vřením předložené Smlouvy o zřízení 
věcného břemene - služebnosti mezi 
městem Hořovice, jako povinným, 
společností Vodovody a kanalizace 
Beroun, a.s., IČ: 46356975, se sídlem 
Mostníkovská 255/3, 266 01 Beroun, 
jako oprávněným a Středočeským kra-
jem, IČ: 70891095, se sídlem Zborov-
ská 11, 150 21 Praha 5, zastoupeným 
Krajskou správou a údržbou silnic 
Středočeského kraje, IČ: 00066001 pří-
spěvkovou organizací, jako vedlejším 
účastníkem, v rámci realizace stavby 
„SO 301 – Úprava vodovodu DN 80“ 
v souvislosti s akcí „II/114, II/117 Ho-
řovice, východní obchvat“. Služebnost 
se zřizuje jako časově neomezené právo 
věcné v rozsahu dle předloženého geo-
metrického plánu, spočívající zejména 
v právu umístit, provozovat, opravovat, 
upravovat, udržovat a užívat stavbu na 
pozemku p. č. 2123/6 v obci a k. ú. Ho-
řovice ve vlastnictví města nebo přes 
něj vést stavbu, a to za jednorázovou 
náhradu ve výši 10.000 Kč bez DPH. 
K podpisu smlouvy je pověřena sta-
rostka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 

PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním Smlouvy o zřízení věcné-
ho břemene – služebnosti č. IP-12-
601707902, Hořovice Pod Dražovkou 
1142/2 – příp. NN, uzavírané mezi 
městem Hořovice, jako povinnou, 
a společností ČEZ Distribuce, a.s., IČ: 
24729035, se sídlem Teplická 874/8, 405 
02 Děčín, jako oprávněnou, když zřizo-
vaná služebnost spočívá v právu opráv-
něné umístit, provozovat, opravovat 
a udržovat zařízení distribuční sousta-
vy - kabelové vedení NN, na pozemcích 
p. č. 341/2, p. č. 341/3 a p. č. 454/2 v obci 
Hořovice a k. ú. Velká Víska, provádět 
jeho obnovu, výměnu a modernizaci 
s tím, že služebnost se sjednává na dobu 
neurčitou v rozsahu dle předloženého 
geometrického plánu, a to za jednorá-
zovou náhradu ve výši 18.250 Kč bez 
DPH. K podpisu smlouvy je pověřena 
starostka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
záměrem prodeje části pozemku p. č. 
1755 v obci a k. ú. Hořovice firmě HA-
BAčeK s.r.o., IČ: 00474193, se sídlem 
Praskolesy čp. 2, 267 54 Praskolesy, 
a doporučuje Zastupitelstvu města Ho-
řovice tento prodej schválit. Rada města 
zároveň pověřuje odbor vnitřních věcí 
a právní zadáním zpracování znalec-
kého posudku za účelem určení ceny 
obvyklé pozemku, a to poté, co bude ze 
strany žadatele předložen geometrický 
plán. Odbor vnitřních věcí a právní 
se dále pověřuje zveřejněním záměru 
prodeje části pozemku na úřední desce 
města a vypracováním návrhu kupní 
smlouvy. Ing. Petr Karban ohlásil střet 
zájmu. HLASOVÁNÍ: PRO: 4 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 1
n Rada města Hořovice souhlasí se 
záměrem vybudování bezbariérového 
přístupu u bytového domu čp. 1232 
Hořovice na pozemku ve vlastnictví 
města p. č. 942/1 v obci Hořovice a k. 
ú. Velká Víska v rozsahu předloženého 
zákresu na snímku katastrálním mapy, 
a s budoucím prodejem zastavěné části 
výše uvedeného pozemku Společenství 
vlastníků jednotek 1232 Hořovice, IČ: 
04864026, se sídlem Višňová 1232/7, 
268 01 Hořovice. Rada města dopo-
ručuje Zastupitelstvu města Hořovice 
budoucí prodej části pozemku schválit. 
Rada města pověřuje odbor vnitřních 
věcí a právní zveřejněním záměru bu-
doucího prodeje části pozemku na 
úřední desce města a vypracováním 
návrhu smlouvy o smlouvě budoucí 
kupní. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s uzavřením Smlouvy o dočasném 
užívání předmětu zvláštní hodnoty č. 
S-0041/00065293/2023 mezi městem 
Hořovice, jako půjčitelem, a Muzeem 
Českého krasu, p. o., IČ: 0065293, se síd-
lem Husovo náměstí 87, 266 01 Beroun, 
jako vypůjčitelem, jejímž předmětem je 
výpůjčka měděné knihy se jmény pad-
lých za 1. světové války, a to na dobu 
5 let. K podpisu smlouvy je pověřena 
starostka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje uza-
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Rada města
Hořovice

ze dne 16. října 2023

n Rada města Hořovice schvaluje 
program jednání uvedený na pozván-
ce. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vědo-
mí splnění podmínek pro postup do 
vyššího platového stupně pro ředitele 
2. ZŠ Hořovice v souladu s nařízení 
vlády č. 341/2017 Sb., o platových 
poměrech zaměstnanců ve veřejných 
službách a správě, ve znění pozdějších 

vření smlouvy o výpůjčce mezi městem 
Hořovice, jako půjčitelem, a Městským 
kulturním centrem Hořovice, IČ: 
67361897, se sídlem Vrbnovská 30/1, 
268 01 Hořovice, jako vypůjčitelem, 
jejímž předmětem je dočasné bezplat-
né poskytnutí nemovitých věcí uve-
dených v předložené smlouvě do uží-
vání vypůjčiteli za účelem uspořádání 
Cibulového jarmarku Hořovice 2023, 
a to na dobu určitou od 6. 10. 2023 do 
7. 10. 2023. K podpisu smlouvy je po-
věřena starostka města. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s tex-
tem dodatku č. 1 ke smlouvě o výpůjč-
ce, podmínkách provozu a údržbě stav-
by protipovodňového opatření, kterou 
město Hořovice, jako vypůjčitel, a Po-
vodí Vltavy s. p., jako půjčitel, uzavřeli 
dne 15. 5. 2013 na stavbu: „Hořovi-
ce – Červený potok – ř. km 12,9-13,3 – 
ochrana proti vybřežování velkých 
vod“ na dobu deseti let, a podle kterého 
se mění doba trvání smlouvy na dobu 
neurčitou. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s tex-
tem dodatku č. 2 k servisní smlouvě 
o celoroční podpoře k softwarovým 
produktům společnosti INISOFT 
s.r.o., k software EVI 8 Obec a ESPI 8, 
uzavřené dne 11. 02. 2003 mezi měs-
tem Hořovice, jako objednatelem, 
a INISOFT s.r.o., jako zhotovitelem, 
jehož předmětem je změna přílohy č. 
1 uvedené smlouvy - „Rozsah celoroč-
ní servisní podpory“. Zajistit podpisy 
smluvních stran. HLASOVÁNÍ: PRO: 
6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se zří-
zením vyhrazeného parkovacího místa 
pro zdravotně a tělesně postiženou oso-
bu v ulici Na Radosti u bytového domu 
č. p. 741/3. Po schválení Policií České 
republiky, Dopravním inspektorátem 
Beroun objednat realizaci vyhrazené-
ho parkovacího místa. HLASOVÁNÍ: 
PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice na zákla-
dě výběrového řízení „Rekonstrukce 
hráze a výpusti Lázeňského rybníka – 
zpracování projektové dokumentace“ 
projednala závěry hodnotící komise 
a rozhodla o výběru nabídky od spo-
lečnosti Inženýrské a stavební práce 
s.r.o., U Kaštanu 4/1217, 169 00 Praha 
6, IČO: 25078941, kterou tímto vybírá 
jako dodavatele a souhlasí s podpisem 
Rozhodnutí o výběru dodavatele. Spo-
lečnost požaduje za službu 653.000 Kč 
bez DPH, tj. 790.130 Kč včetně DPH. 
Zároveň souhlasí se zněním Smlouvy 
o dílo a pověřuje paní starostku je-
jím podpisem. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s tex-
tem závěrečného vyúčtování stavební 
akce nazvané „Oprava ulice Dr. Ho-
lého“, podle které obdrží společnost 
EKOTECH Hořovice, s.r.o. za provede-
né práce celkem 5.441.727,35 Kč vč. 21 
% DPH. Rada pověřuje paní starostku 
města podpisem závěrečného vyúčto-
vání. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s vý-
jimkou z vnitřního předpisu č. 3/2016 

o zadávání VZMR, a tedy s nabídkou, 
podle které společnost Froněk spol. 
s r.o. opraví, za cenu 754.972 Kč vč. 21 % 
DPH, povrch parkoviště v Tyršově ulici 
v sousedství mostu ke Společenskému 
domu. Rada zároveň souhlasí s textem 
příslušné smlouvy o dílo a pověřuje 
starostku města jejím podpisem.
n Rada města Hořovice bere na vědo-
mí informace odboru výstavby a život-
ního prostředí, o provedení kontroly 
o průběhu rekultivace skládky odpadů 
Hrádek – etapa III a IV, výsledky roz-
boru zemin pro rekultivaci a vyhod-
nocení opatření k úniku potenciálních 
skládkových vod z tělesa skládky. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s při-
dělením dvou místností v holobytech 
pro rodinu s dětmi dle podání. Nájem-
ní smlouva bude uzavřena na dobu 3 
měsíců s možností prodloužení, v pří-
padě plnění všech závazků. HLASO-
VÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice jmenuje po-
dle § 167 odst. 2 zákona č. 561/2204 
Sb. MDDr. Antonína Spala členem 
školské rady příspěvkové organizace 1. 
základní školy Hořovice, se sídlem Ko-
menského 1245, Hořovice s účinností 
od 01. 11. 2023. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice jmenuje podle 
§ 167 odst. 2 zákona č. 561/2204 Sb. Bc. 
Ivanu Sirůčkovou členkou školské rady 
příspěvkové organizace 2. základní ško-
ly Hořovice, se sídlem Jiráskova 617/6, 
Hořovice s účinností od 01. 11. 2023. 
HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDR-
ŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s tím, 
aby paní Bc. Marcela Pučelíková reali-
zovala na vybraných školách v Hořo-
vicích interaktivní přednášky v rámci 
plánovaných preventivních programů 
pro děti, zejména na téma šikana, ky-
beršikana, závislosti a další patologické 
jevy ve společnosti. Předpokládané fi-
nanční náklady pro rok 2023 nepřesáh-
nou 40.000,– Kč. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí s ná-
vrhem likvidační komise na likvidaci 
nepotřebného a neupotřebitelného ma-
jetku viz příloha. HLASOVÁNÍ: PRO: 5 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 Ing. Miroslav 
Žáček se vzdálil z jednání rady - počet 
radních 5.

předpisů. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PRO-
TI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
poskytnutí individuální účelové do-
tace spolku TJ Spartak Hořovice, z. 
s. na sportovní olympijskou přípravu 
pětibojařky Karolíny Křenkové ve 
výši 40.000,– Kč. K podpisu příslušné 
smlouvy je pověřena starostka měs-
ta. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice schvaluje 
znění předložené Smlouvy o výpůjč-
ce uzavírané mezi městem Hořovi-
ce, jako půjčitelem, a Středočeským 
krajem, IČ: 70891095, zastoupeným 
Krajskou správou a údržbou silnic 
Středočeského kraje, příspěvkovou 
organizací, IČ: 00066001, se sídlem 
Zborovská 81/11, 150 00 Praha 5, 
Smíchov, jako vypůjčitelem, v rámci 
realizace výstavby veřejně prospěš-
né stavby „II/114, II/117 Hořovice, 
východní obchvat“ na pozemek p. č. 
2123/6 v obci a k. ú. Hořovice. K pod-
pisu smlouvy je pověřena starostka 
města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 
0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním Smlouvy o zřízení služebnos-
ti uzavírané mezi městem Hořovice, 
jako povinnou, a společností CETIN, 
a. s., IČ: 04084063, se sídlem Čes-
komoravská 2510/19, Libeň, 190 00 
Praha 9, jako oprávněnou, spočívající 
v umístění a provozování podzem-
ního komunikačního vedení veřejné 
komunikační sítě, tj. telekomuni-
kačních sloupků MICOS SIS 900D 
a DSALM350 pro měření napětí na 
hladině NN a optických mikrokabelů 
v HDPE chráničkách, na pozemcích 
ve vlastnictví města v obci Hořovi-
ce a k. ú. Velká Víska dle předložené 
smlouvy v rozsahu předložených ge-
ometrických plánů, a to na dobu ne-
určitou za jednorázovou náhradu ve 
výši 206.500 Kč bez DPH. K podpisu 
smlouvy je pověřena starostka měs-
ta. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí se 
zněním Smlouvy o budoucí smlouvě 
o zřízení věcného břemene a dohody 
o umístění stavby č. IZ-12-6000190/
SOBS/VB1 uzavírané mezi městem 
Hořovice, jako budoucí povinnou, 
a společností ČEZ Distribuce, a.s., IČ: 
24729035, se sídlem Teplická 874/8, 
405 02 Děčín, jako budoucí opráv-
něnou, jejímž předmětem je závazek 
uzavřít v budoucnu smlouvu o zří-
zení věcného břemene - služebnosti 
inženýrské sítě, spočívající v právu 
umístit, provozovat, opravovat a udr-
žovat zařízení distribuční soustavy, 
provádět jeho obnovu, výměnu a mo-
dernizaci. Jedná se o přeložku elek-
trického zařízení distribuční soustavy 
v rámci akce „II/114, II/117 Hořovice, 
východní obchvat“. Rozsah věcného 
břemene na pozemcích ve vlastnictví 
města v obci Hořovice a k. ú. Hořo-
vice a Velká Víska činí 133,3 m2/61,6 
bm. Věcné břemeno je sjednáno na 
dobu neurčitou za jednorázovou 
náhradu ve výši 2.000 Kč bez DPH. 
K podpisu smlouvy je pověřena sta-

rostka města. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice předkládá 
Komisi pro kulturu, cestovní ruch 
a propagaci města návrh odboru 
vnitřních věcí a právního na pojme-
nování nově vzniklých ulic v Hořo-
vicích, a to v lokalitě pod nádražím, 
u vodojemu a u školky, k vyjádření 
nejpozději do 31. 10. 2023. Na zákla-
dě stanoviska této komise bude návrh 
opětovně projednán Radou města 
Hořovice a postoupen k rozhodnutí 
Zastupitelstvu města Hořovice. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s textem dodatku č. 1 ke smlouvě 
o dílo, podle kterého dojde k úpra-
vě cen v části stavební akce nazvané 
„Prodloužení podchodu v žst. Hořo-
vice“ v části financované společností 
SŽ, a.s. a změn v odborném personálu 
dodavatele stavebních prací, čímž do-
jde k úpravě přílohy č. 1 a 2 smlouvy 
o dílo, kdy město Hořovice je jedním 
z objednavatelů stavební akce. Rada 
pověřuje pí starostku města podpisem 
dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice projednala 
žádost části obyvatel ulice Kosmo-
nautů na úpravu dopravní situace 
v ulici. Rada souhlasí s návrhem zjed-
nosměrnit ulici Kosmonautů ve smě-
ru od ulice Palachova k ulici Obránců 
míru, a umístit přejezdový práh před 
první a posední vchod u každého 
bytového domu, který má více jak 
dva vchody a u dvou-vchodových 
BD vždy před první vchod, vždy ve 
směru jízdy. Předložit uvedené řešení 
DI Policii ČR za účelem získání její-
ho stanoviska. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 
PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice se seznámila 
s předloženými cenovými nabídkami 
od firmy Jiří Pergl – ASFALT Beroun 
týkající se opravy dvou chodníků 
v ulici Višňová mezi č.p.1229-1230 
a 1231-1232 a výtluků v ulici Višňová 
před křižovatkou s ulicí Vrbnovská 
za celkovou cenu 146.933, 65 Kč bez 
DPH, tj. 177.789,72 Kč včetně DPH 21 
%. Objednat provedení prací. HLA-
SOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL 
SE: 0
n Rada města Hořovice bere na vě-
domí informace odboru výstavby 
a životního prostředí, týkající se po-
stupu odpojování stávajících byto-
vých domů od centrálního systému 
vytápění (napojení na Hořovickou 
Teplárenskou) a to na základě přezku-
mu Ministerstvem pro místní rozvoj 
ČR. HLASOVÁNÍ: PRO: 6 PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0
n Rada města Hořovice souhlasí 
s bezplatným krátkodobým užitím 
sálu radnice města Hořovice ke koná-
ní Vystoupení kouzelníka pro žáky 2. 
Základní školy Jiráskova 617, Hořovi-
ce, které se koná dne 25. 10. 2023 od 
8:00 hod. do 13:00 hod. HLASOVÁ-
NÍ: PRO: 3 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 3 
Návrh na bezplatné krátkodobé užití 
sálu nebyl přijat.
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V Česku je krásně, každý den to
slyšíme, každý den to vidíme, víme to…

Putování členů Svazu tělesně postižených po Moravskoslez-
ském a Olomouckém kraji a Jindřichohradecku.

Během nedávných cest po naší zemi jsme se opět přesvědčili, že 
v Česku je krásně. Při toulkách Moravskoslezským krajem, kterých 
se zúčastnilo 100 účastníků, jsme navštívili romantický renesanční 
zámek Velké Losiny. Procházka k termálním lázním v podhůří Je-
seníků nás uchvátila. Od roku 1950 jsou lázně určeny jako rehabili-
tační ústav. Dle lékařů se praví: Voda je život, povznáší a uklidňuje, 
poskytuje úlevy, tiší bolest, přináší radost a zábavu… Během poby-
tu jsme také navštívili lázeňské městečko Karlova Studánka, které 
je samo o sobě poklad. Perlou jsou pozoruhodné dřevěné lázeňské 
stavby. V blízkosti restaurace Hubertus stéká z prudké stráně umě-
lý vodopád. Po našich cestách jsme také zavítali na rozhlednu na 
Pradědu, ze které jsme spatřili okolní Rychlebské hory a hluboká 
údolí, ale i vzdálenější Krkonoše. Procházka k mechovému jezírku, 
Rejvíz“ byla náročná, ale i tento výšlap jsme zdárně zdolali. Uby-
továni jsme byli v nádherném hotelu Slovan s příjemným a vstříc-
ným personálem. Nechyběly procedury pro relaxaci.

Dalším ozdravným pobytem bylo putování po Jindřichohradec-
ku, které nás také uchvátilo. Nádherná prohlídka bývalého hradu, 
přestavěného na zámek, nás velice zaujala. Nechyběla průvodcov-
ská prohlídka po Jindřichově Hradci, spojená s návštěvou Krýzo-
vých jesliček, které jsou nejproslulejším exponátem muzejních sbí-
rek. Jedná se o největší lidový mechanický betlém na světě, zapsaný 
v Guinessově knize rekordů. Naše toulky jsme završili návštěvou 
Telče a Třebíče, kde jsme navštívili Baziliku svatého Prokopa, jed-
nu z nejvýznamnějších památek na Vysočině. Ubytování v hote-
lu CONCERTINO bylo obdivuhodné s příjemným personálem 
a krásným interiérem.

Nebudeme říkat, jak se nám pobyty líbily, ale vyjádříme to slovy, 
Nádherná Morava, nádherné Jindřichohradecko, nádherné toulky 
po vlastech českých… Děkuji za krásné chvíle strávené s účastníky 
na nádherných pobytech.
Pracovní doba půjčovny kompenzačních pomůcek:
Pondělí: 8:30-15:30, Středa: 8:30-15:30
Nové webové stránky Svazu tělesně postižených Hořovice:
www.stp-horovice.cz. Jarmila Gruntová

Aktivity hořovických seniorů - Výletníků po prázdninách
Koncem září byl zahájen zajíma-

vými tématy zimní semestr VU3V, 
kde jsme se před pár lety poznali 
a začali plánovat různé výlety, a tak 
vznikla naše skupina Výletníci.

13. září jsme využili krásné 
podzimní počasí a jeli jsme vlakem 
do Zbečna a odtud jsme se vydali 
pěšky kolem Hamouzova statku 
a podél Berounky na hrad Křivo-
klát. Přestože jsme tu nebyli poprvé, 

dozvěděli jsme se zase něco nového 
a mimo jiné jsme obdivovali kopie 
korunovačních klenotů a Řádu zla-
tého rouna.

27. září jsme se vypravili vlakem 
na další výlet do Chlumce n. Cidli-
nou, na zámek Karlova Koruna, kte-
rý byl v roce 1992 navrácen rodině 
Kinských a letos slaví 300 let od své-
ho založení. Tento barokní skvost 
byl postaven v letech 1721-1723 

n Vzpomínka

Nezemřel - jen spí a má-li sen, je krásný. 
Zdá se mu o těch, které miloval a kteří 
milovali jeho.

Dne 31. 10. 2023 uplynuly 2 roky od 
úmrtí pana Jana Jílka z Hořovic. S lás-
kou vzpomínají manželka Milena, dcery Radka a Jana s rodinami, 
bratr Jiří s rodinou. Kdo jste ho měli rádi, vzpomeňte s námi.

a u jeho zrodu se sešli významní 
architekti Jan Blažej Santini - Aichel 
a Maxmilián Kaňka. Během své ko-
runovace českým králem r. 1723 zde 
navštívil císař Karel VI. (otec Marie 
Terezie) Františka Ferdinanda Kin-
ského, nejvyššího kancléře České-
ho království. A na jeho počest byl 
zámek nazván Karlova Koruna. 
Během prohlídky jsme se seznámi-
li s jedním z našich významných 
šlechtických rodů. Nový prohlídko-
vý okruh je zaměřen na chov vzác-
ného plemene koní. Jedna z klisen 
plemene Kinských (plaváci a isa-
bely) je dokonce součástí britského 
královského hřebčína. K 100. naro-
zeninám ji dostala darem Její Veli-
čenstvo Alžběta, královna matka.

V jízdárně byla nedávno zaháje-
na výstava „Kopytem sem, kopytem 
tam“, kde jsme se dozvěděli, co je 
parforsní hon či jak vznikla Vel-
ká pardubická. R. 1874 uspořádali 
Oktavián Josef hrabě Kinský, Egon 

kníže Thurn - Taxis a Emil princ 
Fürstenberg první závod Velké par-
dubické. Letos se jede již 133. ročník. 
My jsme měli štěstí, že se zrovna ko-
nalo slavnostní losování startovních 
čísel, a této akce se zúčastnil také 
žokej Josef Váňa, který se s námi 
ochotně vyfotil. Ještě zmíním, že 
jediná žena, která vyhrála tuto sou-
těž, byla v r. 1937 Lata Brandisová 
s klisnou Normou. Latin otec byl 
synem Barbory Kinské, jejíž otec byl 
jedním ze zakladatelů Velké pardu-
bické. Lata žila jeden čas na nedale-
kém zámečku v Řitce a měla velmi 
pohnutý osud.

Z každého výletu se vracíme 
v dobré náladě a obohaceni o vědo-
mosti z naší historie.

Na říjen připravila paní Maruš-
ka Černá výlet do Kutné Hory, kde 
budeme obdivovat krásy a památky 
tohoto nádherného města. A o tom 
až příště…

Jarmila Vodová
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Vrbnovská 30/1
tel. 603 199 304, 311 512 564
https://mkc-horovice.cz/knihovna/
e-mail: knihovna1@mkc-horovice.cz

OTEVÍRACÍ DOBA:
PO a ST 12:00 – 17:00
ÚT a ČT 8:00 – 11:00, 12:00 – 17:00
PÁ zavřeno
Sobota pro veřejnost: 4. a 18. 11. , 8:00 - 11:00

n 15. 11. od 19:00
POEZIE VE STŘEDU
Vystoupí Alžběta Stančáková a Jan Sojka.
n 27. 11. od 9:00 do 11:00
PLETENÍ ADVENTNÍ VĚNCŮ
Pletení adventních věnců a dalších ozdob 
z papírových ruliček. Vede Milena Braunová.
n 30. 11. od 17:30
KŘEST 2. DÍLU KNIHY POVOLÁNÍ 
VOLMAN, AUTOR PETRA BRAUNOVÁ
Hosté: kastelán hradu Točník Petr Zemánek, 
Kameel Machart, vydavatel knihy.

n Galerie Starý zámek

Vrbnovská 30/1, Hořovice
tel.: 732 512 821

n 9. 11. 2023 od 17:00 do 17. 12. 18:00
NENATRHÁŠ Z NEBE HVĚZD
Jubilejní výstava obrazů Václava Šestáka. Sou-
částí výstavy budou obrazy Matěje Šestáka.

n Společenský dům

n Knihovna Ivana Slavíka

Vrbnovská 30 / 1 (areál Starého zámku)
www.mkc-horovice.cz
tel. 732 512 821, 321 338 230
e-mail: ic@mkc-horovice.cz

AKTUÁLNÍ HODINY PRO VEŘEJNOST
Pondělí – pátek          8:00 - 11:00 a 12:00 - 17:00
Sobota   9:00 - 11:00 a 12:00 - 15:00
Neděle, svátky  zavřeno

VSTUPENKY V PŘEDPRODEJI:
PŘEDPRODEJ V IC (kartou i v hotovosti):
4 8. 11. 2023 od 19:00, SD
VLASTA REDL – 50 let na hudební scéně
Předprodej na GoOut.cz, možno zakoupit i v IC 
Hořovice. Vstupné: 490,– Kč (1.-15.řada), 450,– 
Kč (16.-24.řada + balkony).
4 11. 11. 2023 od 15:00
HONZA MÁLEM KRÁLEM
Předprodej na Goout.net, možno zakoupit 
i v IC Hořovice. Vstupné v předprodeji 130,– 
Kč, na místě 150,– Kč.
4 22. 11. 2023 od 19:00, SD
MUZIKÁLY NARUBY
Předprodej na Goout.net, možno zakoupit 
i v IC. Vstupné: 1. – 10. řada – 590 Kč, 11. – 20. 
ř. – 550 Kč, 21. – 24. ř. – 490 Kč, balkony: 490 
Kč.
4 20. 12. 2023 od 19:00, SD
MŮŽEM I S MUŽEM 2
Cena vstupenek: 490 – 450 Kč. Předprodej na 
Goout.net, možno zakoupit i v IC Hořovice.

n Informační centrum

Nádražní 606, Hořovice
tel.: 732 512 821, 321 338 230

n 8. 11. 2023 od 19:00
VLASTA REDL slaví 50 let
na hudební scéně
Vlasta se svou kapelou plnou skvělých muzi-
kantů zahraje celý průřez svoji bohatou tvor-
bou, nebudou samozřejmě chybět nejnosnější 
skladby z ranného AG Fleku a největší hity to-
hoto výjimečného muzikanta.
n 11. 11. 2023, vstup 19.00 hodin.
DEBUSTROL + HEJTMAN + AMOK
Koncert. VSTUPENKY NA MÍSTĚ!
n 22. 11. 2023 od 19:00
MUZIKÁLY NARUBY
Koncertní zábavná show naplněná těmi největ-
šími hity z českých i světových muzikálů. Mu-
zikály Naruby, to je koncert živé kapely, která 
hraje známé hity tak, jak je ještě nikdy nikdo 
neslyšel. Přední čeští zpěváci a muzikáloví herci 
Josef Vágner, Jan Kopečný a Petr Ryšavý zpívají 
hity nejen z tradičních muzikálů, jako jsou Bíd-
níci, Kleopatra, Angelika, Tři mušketýři, ale také 
z českých hit-muzikálů. V programu tak zní ty 
největší hity W. Matušky, V. Neckáře, kapely Lu-
cie, J. Ledeckého, K. Gotta, M. Davida, H. Von-
dráčkové, L. Bílé a dalších.

PŘIPRAVUJEME:
n 2. 12. 2023, vstup od 19:00
WOHNOUT
Koncert. Předprodej Ticketstream.
n 12. 12. 2023 od 19:00
MŮŽEM I S MUŽEM 2
Vtipná autorská férie 4 žen, 4 archetypů, vznikla 
z potřeby podívat se pravdě do očí… Co vše se 
odkryje a kolik slupek oloupe během jedné naro-
zeninové párty. A po čem všichni touží, no přece 
po lásce, po tom nádherném stavu milovat a být 
milován, co ženy dělají, když si myslí, že je nikdo 
nevidí… Hrají: Vanda Hybnerová, Jitka Sedláčko-
vá, Eva Leinweberová, Dáša Zázvůrková.

4 20. 12. 2023 od 19:00, SD
POKLAD NA STŘÍBRNÉM PLÁTNĚ
Ondřej Havelka a MELODY MAKERS
Liché řady – předprodej v IC Hořovice, cena 
místenky: 650, 590, 550 a 490 Kč, platba možná 
hotově i kartou, rezervace míst na tel. 732 512 821. 
Sudé řady – předprodej na Ticketportal.cz.
4 10. 1. 2024 od 19:00
ČECHOMOR
Předprodej: Ticketevent.cz, IC Hořovice
4 24. 1. 2024 19:00
HALINA PAWLOWSKÁ
- MANUÁL ZRALÉ ŽENY
Předprodej: SMSTICKET.CZ
4 31. 1. 2024
KUTLOCH
Cena místenky 150 Kč. Předprodej na Goout.
net, možno zakoupit i v IC Hořovice
4 20. 2. 2024 od 19:00
MILUJI TĚ, TAK SE MĚJ…
Ticketportal.cz, IC
4 23. 4. 2024 19:00
KAFE U OSMANYHO
Předprodej: SMSTICKET.CZ

n 10. 1. 2024 od 19:00
ČECHOMOR
Česko-moravská hudební skupina, která origi-
nálním způsobem zpracovává lidové písně. Na 
scéně působí již přes třicet let. Za tu dobu se 
Čechomor mnohokrát proměnil jak personálně, 
tak stylem hudby. Jeho charakteristickým rysem 
ale vždy zůstala nápaditost aranžmá, osobitá 
interpretace a inspirace v lidové písni. Skupina 
koncertovala úspěšně v Evropě, Severní Ameri-
ce, Rusku, Číně, Mongolsku a Austrálii, natočila 
přes dvacet alb pro přední česká i světová vyda-
vatelství a spolupracovala s řadou významných 
umělců.
n 24. 1. 2024 19:00
HALINA PAWLOWSKÁ -
MANUÁL ZRALÉ ŽENY
n 31. 1. 2024 od 19:00
KUTLOCH
Černá komedie plná ironie o těžkém údělu muže 
v současném světě. Doba, svět i vztahy jsou dnes 
v krizi. V krizi jsou však také muži! Přicházejí 
postupně o svá poslední výsadní práva a pozice 
neohrožených vládců vesmíru. Jedno z posled-
ních míst mužského sebevědomí a sebeurčení se 
nachází v kotelně pod supermarketem, kde se ka-
ždou sobotu schází čtyři stateční muži schovaní 
před svými shoppingujícími manželkami. Na pár 
hodin se stávají opět pravými chlapy a snaží se 
uhájit tento „ostrůvek svobody“…
n 20. 2. 2024 od 19:00
MILUJI TĚ, TAK SE MĚJ…
Brilantní komedie z divadelního prostředí, kde 
všechny postavy hrají pouze dva herci. Richard, 
herec a režisér, bohém se zálibou v alkoholu při-
pravuje premiéru. Jeho herecké partnerky před 
ním utíkají jedna za druhou. Poslední záchranou 
je Lies, Richardova dávná kolegyně a láska. Na je-
višti jim to klape, ovšem mimo něj V komedii je 
vše, co k dobré hře patří, humor, láska, sentiment 
a skvělé herecké výkony. Hrají: Ljuba Krbová, Ad-
rian Jastraban
n 23. 4. 2024 19:00
KAFE U OSMANYHO

TANEČNÍ - PODZIM 2023:
PÁTKY
4 MLÁDEŽ začátečníci od 8. 9. 2023
4 DOSPĚLÍ více pokročilí od 15. 9. 2023
4 Kurz LADY LATINA od 15. 9. 2023
16:00 – 17:00 LADY LATINA - začátečnice 
(HL1)
17:05 – 18:05 LADY LATINA - mírně pokročilí 
(HL2)
18:15 – 19:50 DOSPĚLÍ - Více pokročilí (H4) 
20:15 – 22:15 MLÁDEŽ - začátečníci (H7) 
LADY LATINA - 11 lekcí (60 min)
DOSPĚLÍ - 11 LEKCÍ (95 min)
MLÁDEŽ - 15 večerů (12 lekcí, 2 prodl. a 1 ples)
DOSPĚLÍ - PONDĚLKY OD 2. 10. 2023
Začátečníci (H1) 21:10 – 22:40 Mírně pokro-
čilí (H2) 19:35 – 21:05 Středně pokročilí (H3) 
18:00 – 19:30. V ceně je 11 lekcí.

n 25. 11. sobota od 19:00 do 23:00, SD
PLES - 30 LET TANEČNÍ ŠKOLY
Vstupenky - předprodej v tanečních kur-
zech pondělí a pátek.
Blanka Vášová, www.tanecni.net
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Vrbnovská ul. 1138, Hořovice
Radová Lenka, tel.: 725 064 881

n 4. 11. 2023, start Dražovka
– u dětského hřiště (Lesní ulice)
38. ROČNÍK BĚHU
PODZIMNÍ DRAŽOVKOU
Startovné děti 60 /100 Kč, dospělí 150/200 Kč; 
přihlášky online - www.brdskypohar.cz. Při-
hlášky na místě: dětské kategorie: 8:30-9:10, 
dospělí: 8:30-11:00, nejmladší příchozí (2018 
a ml.) 8:30-10:30. Org.: Romana Hrdličková, 
mobil: 602 664 650.
11. 11. 2023, 17:30 – 19:00
SVATOMARTINSKÁ SVĚTÝLKA
Kouzelná svatomartinská procházka s lampiony 
nasvíceným zámeckým parkem. Těšit se můžete 
na nasvícený zámek, svatomartinskou legendu, 
setkání se svatým Martinem, ochutnávku svato-
martinských podkoviček a občerstvení.
18:50 hodin ohňostroj
Vstupné: Dospělí 100 Kč, děti 80 Kč. Organi-
zátor: Tomáš Klokočník, 739 633 519.
n 25. 11. 2023, sobota, 9:00 – 16:00
VESMÍR A MY ANEB DUCHOVNÍ
VÝLET ZA SEBEPOZNÁVÁNÍM
SE SOŇOU VESELOU
Setkání s povídáním o vesmíru, astronomii, 
vliv planet na nás a astrologie i v dávných kul-
turách, technika Human Design a Feng-Šuej. 
Poplatek 350 Kč. Registrace na e-mailu: vesmir.
sona@centrum.cz, info na tel.: 608 207 682. Re-
zervační poplatek předem je 150 Kč na účet č.: 
208 276 2015/3030 - v případě nízkého počtu 

n Domeček Hořovicen Klub LABE

n 3. 11. doors open 19:00, začátek 20:00
VYPSANÁ FIXA
Předprodej v IC Hořovice: cena vstupenek 
400 Kč.
n 5. 11. od 15:00
O RYBÁŘI A JEHO ŽENĚ

Bližší informace ke všem aktivitám: Renata Ba-
belová, Tel. 792 319 950, email: sedmikraska-
os@seznam.cz
4 Homeopatické minikurzy a poradna
Schůzky nepravidelné, po tel. domluvě. Nutná 
rezervace tel. 774 404 211. Lektorka Helena 
Stará. Informace na www.homeopaticka-po-
radna-horovice.webnode.cz.
4 RELAXACE S KAMČOU
Nutná rezervace tel. 607 185 016 nebo e-mail: 
info@brdskeslunce.cz
Výtvarné kurzy – olejomalba, malba na plát-
no, kreslení pravou hemisférou
Pod odborným vedením lektorky.
Tématické přednášky
1x za měsíc – 2 hod. (Skrytý význam nemoci, 
Aromaterapie, Bylinky, Léčivé kameny, Zdraví 
prospěšné stravování a další). Lektorka Kamila 
Poláková. Podrobné informace a termíny na 
výše uvedené kurzy na www.brdskeslunce.cz/

n Sedmikráska o. s.

n Kavárna Včera

Centrum pro seniory a pečující
ul. 9. května 244/8, Hořovice

n 9. 11. od 17:00
MASÁŽNÍ A RELAXAČNÍ TECHNIKY,
NEJEN PRO PEČUJÍCÍ
Workshop s masérkou Zuzanou Pavlíkovou
n 21. 11. od 16:30
BELIZE, MALÝ STÁT, KTERÝ MÁ VŠE
Očima cestovatelky Marie Humlové

n Evangelický kostel

Českobratrská církev evangelická
Valdecká 408, Hořovice
horovice.evangnet.cz

4 Bohoslužby se konají každou 1., 3. a 4. ne-
děli v měsíci od 8:30 a 2. neděli v měsíci od 
18:00. Sledujte online přenos bohoslužeb na 
https://meet.jit.si/ccedobris.
n do 11. 11. 2023
MOZAIKY IRENY BUDWEISEROVÉ
Prodejní výstava, otevřeno v neděli po boho-
službách + po dohodě na tel. 606 891 369.
n 11. 11. od 19:00
IRENA BUDWEISEROVÁ
A JAKUB RACEK
Naše nejznámější zpěvačka spirituálů, gospelů, 
jazzu a vlastních písní zadoprovodu skvělého 
kytaristy, i na sefardské písně dojde.
n 24. 11. od 19:00
PETR LINHART A JOSEF ŠTĚPÁNEK
Příběhy ze Sudet i odjinud za doprovodu skvě-
lého berounského kytaristy, deska Nezvěstní 
nominována na ceny Anděl, poezie i tajemno.

n 18. 11. doors open 19:00, od 20:00
MONKEY BUSINESS
Předprodej v IC Hořovice: cena vstupenek 
400 Kč.

přihlášených, se akce ruší, a registrační poplat-
ky přihlášených se okamžitě vracejí.
n 26. 11. 2023 od 9:30. Rpety
POCHOD PŘES OLYMP BRD
Start ve Rpetech v 9:30 hodin. Poplatek 50 Kč. 
V ceně buřtík na opékání. Rezervace a infor-
mace: Romana Hrdličková, tel. 602 664 650
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kulturní servis

n Žebrák

HVĚZDÁRNA ŽEBRÁK
Pivovarská ulice, Žebrák, tel.: 602 530 515
www.hvezdarnazebrak.cz
n 2. 11. 2023
16:30 Klub mladých hvězdářů
18:00 Hvězdárna dětem a představení 
nové knihy Příběhy z hvězdárny
20:00 Večer pod hvězdami aneb pozoro-
vání hl. dalekohledem
n 20. 11. od 18:00
NOC GIGANTŮ POZOROVÁNÍ
MĚSÍCE A PLANET JUPITER A SATURN
n 22. 11. od 18:00
POHÁDKOVÁ HVĚZDÁRNA
Akce na Štefánikově hvězdárně v Praze, 
představení nové knihy Příběhy z hvězdárny 
a pohádek Václava Neckáře: Vašek vypravuje
Více z programu na webu Hvězdárny!

KULTURNÍ KLUB ŽEBRÁK
www.kulturazebrak.cz
n 5. 11. od 15:00
DĚTSKÝ HALLOWEEN
Těšíme se na všechny děti, které mají rády 
tanec, zábavu, soutěže a legraci. Tentokrát si 
zařádíte s Plechou a Neplechou na velkém 
sále. Kostýmy vítány! Vstupné 50 Kč.
n 8. 11. od 17:00
VŘETENO OSUDU:
MEZI KOLÉBKOU A HROBEM
Křest knihy Otomara Dvořáka – slavnostní 
křest Románu o životě a smrti Karla Jaromíra 
Erbena. Dozvíte se něco více o životě a smrti 
Karla Jaromíra Erbena a také, jakou zásadní 
roli město Žebrák v jeho životě zaujímalo. Pás-
mo vyprávění doplní hudebním vystoupením 
Josef Pepson Snětivý. Vstupné 50 Kč.
n 11. 11. od 10:00 do 13:00
VÁNOČNÍ JARMARK
Uskuteční se v prostorách KK. Vystoupí již 
tradičně děti ze ZUŠ. Zájemci o účast na 
vánočním trhu jako vystavovatelé, prodejci se 
prosím hlaste na tel. 774428312.
n 12. 11. od 16:00
LEDOVÁ SHOW S ELZOU
Děti budou na sále bavit Elsa a Anna z ledové-
ho království. Po vystoupení se budou děti 
moci i vyfotit. Vstupenky za 130 Kč.
n 17. 11.
ZÁVĚREČNÝ VĚNEČEK V TANEČNÍCH
Závěrečný věneček v tanečních kurzech pro 
mládež, které vede Lucie Chvátalová.
n 18. 11. od 16:00
LÍNÝ KUBA, HOLÉ NEŠTĚSTÍ
Na malém sále KK uvede divadlo Star svoji 
pohádku o líném Kubovi. Předprodej na www.
divadlostar.com.
n 22. 11. od 19:00
TŘÍDNÍ SRAZ
Divadelní představení. Děj komedie nás zavede 
do baru, kde se sejdou spolužáci po více než 30. 
letech. Hrají: Roman Štolpa, Monika Timková, 
Martin Pošta, Jindra Kriegel, Lucie Linhartová 
a další. Vstupenky za 350 Kč na tel 774428312.
n 25. 11. od 20:30
KONCERT SKUPINY KEKS
Předkapela: KRAKATOA ROCK

n Zbiroh

MĚSTSKÉ MUZEUM ZBIROH
n otevřeno denně od 9:00 - 16:30
CESTY ŽIVOTA, já po nich šel a šel jsem 
rád…
Výstavvní síň. Obrazy Václava Šestáka. 
Unikátní výstava představuje to nejkrásnější 
z Šestákovy tvorby, zároveň v jeho význam-
ném jubilejním roce. Potrvá do 30. 11.
ZÁMEK ZBIROH
4 Zámecká expozice otevřena denně 10:00 
-18:00. Tel.: 371 784 598; e-mail: pokladna@
zbiroh.com.
4 Zámecká krčma U Rudolfovy kratochvíle 
otevřena denně 11:00 -23:00. Tel.: 606 719 629; 
e-mail: krcma@zbiroh.com
n 11. 11. sobota od 11:00
SVATOMARTINSKÉ POSVÍCENÍ
U příležitosti oslav svátku sv. Martina se na 
nádvoří zámku Zbiroh uskuteční tradiční set-
kání předních českých a moravských vinařů 
s bohatým doprovodným programem. Kromě 
prezentace a ochutnávek vína od předních tu-
zemských vinařství čeká návštěvníky cimbálová 
muzika, stylový jarmark či příjezd sv. Martina 
s družinou. Těšit se dále mohou na pečené husy 
a posvícenské koláče v zámecké krčmě nebo ko-
mentované prohlídky zámku.
Více informací na www.zbiroh.com

n Zaječov

n 25. a 26. 11. 2023
ŠIKOVNÉ RUČIČKY
Agentura Regionart zve na 9. prodejní výstavu, 
která se koná v prostorách augustiniánského 
kláštera sv. Dobrotivé v Zaječově, v sobotu od 
10 do 18 hodin v neděli od 10 do 16 hodin. 
Přijďte si v klidu vychutnat přicházející vánoč-
ní atmosféru a získat inspiraci pro vlastní tvor-
bu. Očekávat vás budou prodejci vlastnoručně 
vyrobeného zboží, ale i řemeslníci. Pro děti ne-
budou chybět dílničky a také oblíbení poníci.

n Jince

Podzim v Oáze JASMÍNKA, Havlíčkova 19

n TANEC – CVIČENÍ - MASÁŽE
ROZVOJ – TVOŘENÍ – ODDECH
773 209 123, www.oazajasminka.cz
n PRAVIDELNÉ CVIČENÍ
4 Po + Čt jóga s Tarou 17:30-19:00
4 Čt jóga s Pavlem 10:30-11:30
4 Út v pohybu s Katkou 16:30-18:00 + 18:30-
20:00
n AKCE – KURZY – SEMINÁŘE
4 24. 11. od 17:00 - 20:00 Tvoření z drátů 
a korálků s Maruškou
4 10. 11. , 8. 12. od 18:00 - 20:30 Tanec pro 
ženy se Zuzou
4 3. 11. , 25. 11. , 9. 12. od 17:00 - 20:00 Tvoři-
vé kreslení s Myrkou
Těšíme se na vás v Jincích v KC Josefa Slavíka!

n Kublov
4 KURZY A PŘEDNÁŠKY ve Fyziovitalu
Osek 283, 267 62 Komárov
Nutná rezervace tel. 601 094 928 - recepce
4 KURZ MASÁŽE PRO DĚTI
OD TŘÍ MĚSÍCŮ DO TŘÍ LET
24. 11. , 15:00 – 17:00. I naši nejmenší potřebují 
láskyplný dotek. Přijďte se naučit techniku 
masáže a společné relaxaci. Společně si zacvičit. 
Nutná rezervace tel. 792 319 950, lze domluvit 
individuální kurz. www.masazehorovice.cz/
kurz-masazi-kojencu/ Těší se na vás lektorka 
Renata Babelová.
4 25.–26. 11. 2023. sobota 9 – 16 hod. / neděle 
9 – 12 hod.
Mgr. Barbora Rusková, která je také součástí 
lektorského kurzu HORMONÁLNÍ JÓGOVÉ 
TERAPIE DLE DINAH RODRIGUES
Přijďte se naučit sestavu dynamických cviků 
stimulující žlázy s vnitřní sekrecí. Jde o unikát-
ní a ověřenou holistickou, omlazující sestavu 
cviků. Určeno pro všechny ženy každého věku 
s hormonální nerovnováhou.
Více info a rezervace na tel. č. 734 405 144
Těší se na vás lektorka Mgr. Barbora Rusková.
www.yogabarbora.com/hormonalni-joga
VENKOVNÍ AKTIVITY
4 12. 11. 2023, začátek průvodu v 16:45, Le-
sopark Dražovka – Vodárna u býv. Digitusu
TRADIČNÍ SVATOMARTINSKÝ
LAMPIÓNOVÝ PRŮVOD
Vyhlašujeme sbírku dobrot nejen pro koníka – 
tvrdé pečivo, jablíčka, mrkev… Dobroty přineste 
sebou je vstupu! Zvířátka z Olešné si určitě 
pochutnají. http://zviratkov.eu/. Vstup dobro-
volný. Bližší informace: Renata Babelová, Tel.: 
725 980 975, email: sedmikraska-os@seznam.cz.
PŘIPRAVUJEME:
4 5. 12. 2023 od 17:00, Palackého náměstí
v Hořovicích u kostela Nejsvětější Trojice
MIKULÁŠSKÉ ČTENÍ
Nechcete zvát domů Mikulášskou trojici? Přijďte 
k rozsvícenému stromku na Palackého náměstí. 
Zde bude čekat Mikuláš s knihou hříchů, čerti 
a andělé. Pomozte Mikuláši a přineste sepsané 
hříchy, které vloží do knihy, Hříšníky mohou být 
jak děti, tak i dospělí.
Bližší informace: Renata Babelová, Tel.: 
725 980 975, email: sedmikraska-os@seznam.cz

n 5. 11. 2023
sraz Kublov, zastávka Slovanka, 9:30
Rodný dům hudebníka J. L. Zvonaře a napí-
navá minulost vrchu Velíz – zajetí přemyslov-
ského knížete, legendami opředená Bílá skála, 
kostel sv. Jana Křtitele a pozůstatky probošt-
ství, socha boha Velese. Cena 50 Kč/os, délka 
trasy 3 km, kontakt 601 374 251
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Výlet družiny na Ostrý
Krásné počasí ještě nekončí, a tak 

jsme my, vychovatelky, chtěly dětem 
prodloužit příjemné letní chvilky. 
„Pojedeme na výlet do přírody, ope-
čeme si buřty a projdeme se lesem“. 
„Hurá“, ozvaly se děti. A tak se dvě 
oddělení domluvila, že zjistí, kdo má 
zájem. Hlásili se skoro všichni, ale 
prvňáky jsme se přece jen bály s se-
bou vzít. Nakonec jsme vybraly 47 
dětí. Na pomoc s takovým množství 
dětí nám ve svém volnu přispěchaly 
paní učitelka Michaela Pánková a ze 
zaječovské školky paní učitelka Zuza-
na Čechová. Sledovaly jsme, jak jsou 
děti šikovné. Bylo třeba nanosit dřevo 
na oheň. Některé děti bez řečí nosily 
náručí dříví. Jiné děti se nechaly ob-
sluhovat. Je vidět, jak je kdo vedený 
k tomu, aby pomáhal doma. Každý 
opékal to, na co měl chuť. Co se nám 
ale nelíbilo opékání, spíše pálení bon-
bónů tzv. marshmallow, které se nad 
plamenem roztékají.

Samozřejmě vítězila klasika- buř-
ty. Děti byly neustále pod dohledem, 
aby se chovaly u ohně opatrně. Místo, 
kde jsme bivakovali, jsme po sobě 
pečlivě uklidili a odpadky dali do 
pytle. Kluci počůrali oheň, tak, jak 
se to dělávalo dříve. Vždy dbáme na 

to, aby po nás nezůstal žádný nepo-
řádek a oheň byl bezpečně uhašený. 
Všichni jsme byli pěkně tábornicky 
načichlí od kouře a čistí taky moc ne. 
Cestou tam a zpět na vrch 0strý jsme 
ušli docela dost kilometrů, a taky velké 
teplo se podepsalo na únavě. Ale děti 
se z toho vyspí a zážitky jim nikdo 
nevezme. Velké poděkování patří p. 
učitelkám Věrce Smrčinové, Míše 
Pánkové a Zuzance Čechové.

Dana Šlapáková, vychovatelka 
školní družiny 1. ZŠ Hořovice

2. ročník Hořovické kosatky
Na výbornou se zhostil pla-

vecký oddíl TJ Spartak Hořovice 
organizace 2. ročníku plaveckého 
závodu pro nejmladší žákovskou 
kategorii (ročník narození 2013 
a mladší) Hořovická kosatka. Do 
hořovického plaveckého bazénu 
se sjelo na 150 dětí z různých kou-
tů republiky, nejdále z Vysokého 
Mýta, Nového Města nad Metují, 
Trutnova či Hradce Králové. Nej-
početnější výpravou byla Plzeň, do-
razili závodníci z pražských klubů, 
Neratovic, Čelákovic, Berouna, Pří-
brami, Kladna a Kolína. 
Celkem proběhlo 633 
startů ve 22 disciplínách 
rozdělených do třech 
věkových kategoriích.

První závod od-
startovaly štafety 4 x 
50 VZ. Náš oddíl dal 
hned o sobě vědět. Silná 
sestava ve složení Kej-
zlarová Pavlína, Holič-
ková Sára, Chocholová 
Aneta a Holičková Lea 
si s náskokem necelých 
9 sekund doplavala 
pro zlato. Pozadu však 
nezůstala ani štafeta B 
(Franková Kristýna, 
Zámostná Vanesa, Paťa-
vová Dominika a Rac-
ková Nicol), která se 
z 15 týmů umístila na 4. 
místě. Za zmínku stojí jistě úspěch 
dvou domácích závodnic P. Kej-
zlarové a L. Holičkové dominující 
v královské disciplíně, jíž je 100 m 
polohový závod. Na stupně vítězů 
svěřenci oddílu vystoupili ještě 13x, 
a to následovně:
1. místo – Adam Langr 50 P, Kejzla-
rová Pavlína 100 P, Holičková Lea 
50 VZ, 2. místo – Holičková Lea 100 
Z, Kejzlarová Pavlína 50 P, Holičko-
vá Lea 100 VZ, Holičková Sára 50 

M, Holičková Lea 50 Z, 3. místo – 
Holičková Sára 100 VZ, Kejzlarová 
Pavlína 100 VZ, Kejzlarová Pavlína 
50 M, Adam Nový 50 P, Kejzlarová 
Pavlína 50 VZ.

Pochválit musíme i dalších 6 ho-
řovických plavců (Tobiase Blahov-
ce, Ellu Jeníkovou, Marii Richtero-
vou, Martina Strahla, Emu Sykovou 
a Daniela Walicu). Někteří z nich 
stáli na startovních blocích zcela 
poprvé, jiní opět posunuli hranici 
svých osobních rekordů.

Hořovická kosatka je příležitostí 

převážně pro začínající plavce, kteří 
zde získávají cenné závodní zkuše-
nosti, učí se pravidlům závodního 
plavání a trénují svůj boj se zdravou 
nervozitou. O pohodovou atmosfé-
ru se vždy stará nejen tým certifi-
kovaných rozhodčích, ale i dalších 
pomocníků z řad bývalých plavců 
a rodičů. Těm všem patří velké 
díky. Rádi bychom také poděkovali 
sponzorům: Město Hořovice, Obec 
Felbabka, Sekurit – Glazing in mo-
tion, Zemní práce – Martin Frank.

Když se ohlédneme za závod-
ním dnem a několikatýdenními 
náročnými přípravami, vidíme 
spoustu mrskajících se barevných 
hlaviček v plaveckých čepicích, 
které již zvládají 4 plavecké způ-
soby, vidíme rozzářené dětské oči, 
radující se z první medaile, vidíme 
i slzy poražených, slyšíme povzbu-
zující křik…, a tak si hlavní tandem 
Kosatky Tomáš Ekl a Martin Štochl 
mohou říci, že všechno to úsilí stálo 
za to. Věříme, že Hořovická kosatka 
si našla své stabilní místo v plavec-
kém kalendáři, a že třetí ročník při-
nese další plavecké výzvy.

Ivana Chocholová

^

PROGRAM: 
· hra s čerty · focení s čerty,   
· ohnivá show · peklo 
· malování na obličej 

Vstupné: dospělí 150,- Kč, děti 70,- Kč, 
Pořadatel: SK Hořovice K RAMPUS TÁB OR

od 16,00 hod v areálu SK Hořovice

1.12.2023



www.mesto-horovice.eu16

sport

n HOŘOVICKÝ MĚŠŤAN, informační měsíčník města Hořovice, č. 11/2023, ročník XVI., vychází 1. 11. 2023.

Vydává Město Hořovice, Palackého náměstí 2, 268 01 Hořovice, IČO 00233242. Telefon: 732 512 821. Své příspěvky můžete redakci zasílat na email: mestan@mkc-horovice.cz nebo ic@mkc-horovice.cz. 

Náklad 3 600 výtisků. Redakční rada: Jaroslav Ortman, Věra Veverková, Eva Kaufmanová, Petr Karban a Petr Drulák. Sazba a tisk: © Reklamní studio Dalmat. Registrováno Ministerstvem kultury České 

republiky pod evidenčním číslem MK ČR E 11275 (dříve Občan). Distribuce prostřednictvím České pošty zdarma do všech domácností na území města Hořovice. Uzávěrka čísla 11 byla 26. října 2023. 

Příspěvky do prosincového čísla zasílejte nejpozději do 18. 11. 2023. Redakční rada si vyhrazuje právo krátit, případně gramaticky nebo stylisticky upravit zaslané příspěvky.

Hořovičtí Cvočkaři opět v reprezentačních
týmech v inline hokeji na mistrovství Evropy

Mistrovství Evropy v inline ho-
keji se letos konalo ve dnech 21. 
- 30. července v belgickém Char-
leoi, a to pro všechny kategorie – 
U17, U19 a muži.

Z týmu hořovických Cvočkařů 
bylo součástí reprezentačních týmů 
8 hráčů. V kategorii U19 – Vašek 
Komínek, Jakub Žmola, Lukáš No-
vák a Matyáš Beran. V kategorii 
U17 – Jirka Weber, Adam Dufek 
a Ben Adamec. V kategorii mužů 
byl naším zástupcem David Jindra.

V kategorii U 17 byly soupeřem 
v základní skupině týmy Irska (17:0) 
a Finska (4:1). V obou zápasech čes-
ký tým soupeře porazil a postoupil 
dále. V dalších zápasech porazil 
i Namibii (15:0) a Francii udolal 
v nájezdech 3:2. Tím byla otevřena 
cesta do semifinále, kde byl soupe-
řem tým Itálie. I tento zápas čeští 
mladíci vyhráli 5:2 a čekal je finá-

lový zápas, kde byl soupeřem opět 
tým Francie. Všichni věděli, že to 
bude těžký zápas. Českému týmu se 
bohužel nepodařilo v celém zápase 
vstřelit ani jednu branku, a tak vítěz-
ným týmem se stala Francie (0:2). 
Český tým se stal vícemistrem Ev-
ropy v inline hokeji v kategorii U17 
a odvezl si domů stříbrné medaile.

V kategorii U19 mělo Česko 
v základní skupině Finsko, které 
porazilo 4:3, ale nezvládlo důleži-
tý zápas se Slovenskem (3:7), a tak 
Češi hráli ve skupině O prezident-
ský pohár. V této skupině nenašli 
přemožitele. Postupně porazili 
všechny své soupeře, a to týmy 
z Belgie (9:2), Velké Británie(6:2), 
Německa(21:4) a Švýcarska(6:3). 
Utvrdili tak první pozici ve skupině 
O prezidentský pohár a ten si také 
odvezli. Hořovický Lukáš Novák 
vyhrál kanadské bodování celého 
Mistroství Evropy v kategorii U19. 
Celá lajna Cvočkařů dala 24 gólů ze 
49 vstřelených.

n U17: zleva - Adam Dufek, Ben 
Adamec, Jirka Weber

Třetí kategorií, kde jsme měli 
našeho zástupce, byla kategorie 
mužů. I tady český tým vyhrál v zá-
kladní skupině a porazil oba soupe-
ře z Velké Británie (9:4) a Švédska 
(9:2). Postoupil tak do semifinále, 
kde opět své zápasy vyhrál. Porazil 
Švýcarsko (12:2) a v prodloužení 
i Španělsko (4:3). Český tým tak 
čekalo semifinále s Francií, které 
bohužel prohrálo 4:7. Posledním 

zápasem bylo utkání o 3. místo 
s Itálií, které Češi vyhráli suverén-
ně 8:1 a odvezli si domů bronzové 
medaile.

Česká reprezentace si z Mis-
trovství Evropy v inline hokeji 
odvezla stříbrnou a bronzovou 
medaili a Prezidentský pohár. 
A hořovičtí Cvočkaři byli součástí 
těchto týmů.

-ra-

n Foto mužů: předposlední v řadě - David Jindra

n Hořovičtí hráči ve výběru U19: 
zleva - Vašek Komínek, Matyáš 
Beran, Jakub Žmola, Lukáš Novák

Rybí slavnosti v Hořovicích
Už tradičně uspořádala místní organizace ČRS 

Hořovice rybí slavnosti u Lázeňského rybníka 
v sobotu 7. října. Hlavním důvodem, proč jsme se 
rozhodli tuto akci každoročně pořádat, je to, aby-
chom jak živé ryby, tak i výrobky z nich, jako kva-
litní potraviny dostali více k lidem. Zájem o živé 
ryby nás v loňském roce překvapil, a tak jsme jich 
letos nalovili větší množství. K zakoupení tak byla 
živá štika, sumec, kapr a amur a všechny ryby byly 
dostupné po celý den.

Obrovské oblibě se těšily kapří hranolky, které 
připravuje a smaží náš hospodář na základě vlast-

ního tajného receptu. Celkem se jich připravilo 
a snědlo 40 kg.

Dále si mohli návštěvníci koupit čerstvě uzené-
ho sumce, tolstolobika a amura. Poděkování patří 
všem, kteří tak náročnou akci připravovali, a po-
máhají tím také prezentaci naší organizace mezi 
veřejností.

Vedení MO ČRS Hořovice


